
ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΕΝΑ

Η Αποκάλυψη Του Ιησού Του 
Χριστού

1 ποκ λυψις ησο  Χριστο , τ ν πο αν δωκεν ε ς α τ ν  Θεός, δι  ν  δε ξ  ε ς το ς Ἀ ά Ἰ ῦ ῦ ὴ ὁ ί ἔ ἰ ὐ ὸ ὁ ὰ ὰ ί ῃ ἰ ὺ
δο λους α το  σα πρ πει ν  γε νωσι ταχ ως, κα  φαν ρωσεν α τ  ποστε λας δι  το  ύ ὑ ῦ ὅ έ ὰ ί έ ὶ ἐ έ ὐ ὰ ἀ ί ὰ ῦ

γγ λου α το  ε ς τ ν δο λον α το  ω ννην,ἀ έ ὑ ῦ ἰ ὸ ῦ ὑ ῦ Ἰ ά

2 στις μαρτ ρησε τ ν λόγον το  Θεο  κα  τ ν μαρτυρ αν το  ησο  Χριστο  κα  σα ε δε.ὅ ἐ ύ ὸ ῦ ῦ ὶ ὴ ί ῦ Ἰ ῦ ῦ ὶ ὅ ἶ

3 Μακ ριος  ναγινώσκων κα  ο  κο οντες το ς λόγους τ ς προφητε ας κα  φυλ ττοντες ά ὁ ἀ ὶ ἱ ἀ ύ ὺ ῆ ί ὶ ά
τ  γεγραμμ να ν α τ · διότι  καιρ ς ε ναι πλησ ον.ὰ έ ἐ ὐ ῇ ὁ ὸ ἶ ί

4  ω ννης πρ ς τ ς πτ  κκλησ ας τ ς ν τ  σ · χ ρις μ ν κα  ε ρ νη π  το   ν Ὁ Ἰ ά ὸ ὰ ἑ ὰ ἐ ί ὰ ἐ ῇ Ἀ ίᾳ ά ὑ ῖ ὶ ἰ ή ἀ ὸ ῦ ὁ ὤ
κα   ν κα   ρχόμενος· κα  π  τ ν πτ  πνευμ των, τ  πο α ε ναι νώπιον το  θρόνου ὶ ὁ ἦ ὶ ὁ ἐ ὶ ἀ ὸ ῶ ἑ ὰ ά ὰ ὁ ῖ ἶ ἐ ῦ
α το ,ὐ ῦ

5 κα  π  το  ησο  Χριστο , στις ε ναι  μ ρτυς  πιστός,  πρωτότοκος κ τ ν νεκρ ν ὶ ἀ ὸ ῦ Ἰ ῦ ῦ ὅ ἶ ὁ ά ὁ ὁ ἐ ῶ ῶ
κα   ρχων τ ν βασιλ ων τ ς γ ς. Ε ς τ ν γαπ σαντα μ ς κα  λο σαντα μ ς π  τ ν ὶ ὁ ἄ ῶ έ ῆ ῆ ἰ ὸ ἀ ή ἡ ᾶ ὶ ύ ἡ ᾶ ἀ ὸ ῶ

μαρτι ν μ ν μ  τ  α μα α το ,ἁ ῶ ἡ ῶ ὲ ὸ ἷ ὑ ῦ

6 κα  στις καμεν μ ς βασιλε ς κα  ερε ς ε ς τ ν Θε ν κα  Πατ ρα α το , ε ς α τ ν ε η  ὶ ὅ ἔ ἡ ᾶ ῖ ὶ ἱ ῖ ἰ ὸ ὸ ὶ έ ὑ ῦ ἰ ὐ ὸ ἴ ἡ
δόξα κα  τ  κρ τος ε ς το ς α νας τ ν α ώνων· μ ν.ὶ ὸ ά ἰ ὺ ἰῶ ῶ ἰ ἀ ή

7 δο , ρχεται μετ  τ ν νεφελ ν, κα  θ λει δε  α τ ν π ς φθαλμ ς κα  κε νοι ο τινες Ἰ ύ ἔ ὰ ῶ ῶ ὶ έ ἰ ῖ ὐ ὸ ᾶ ὀ ὸ ὶ ἐ ῖ ἵ
ξεκ ντησαν α τόν, κα  θ λουσι θρην σει π  α τ ν π σαι α  φυλα  τ ς γ ς. Να , μ ν.ἐ έ ὐ ὶ έ ή ἐ ᾿ ὐ ὸ ᾶ ἱ ὶ ῆ ῆ ί ἀ ή

8 γ  ε μαι τ  Α κα  τ  Ω, ρχ  κα  τ λος, λ γει  Κ ριος,  ν κα   ν κα   ρχόμενος,  Ἐ ὼ ἶ ὸ ὶ ὸ ἀ ή ὶ έ έ ὁ ύ ὁ ὤ ὶ ὁ ἦ ὶ ὁ ἐ ὁ
παντοκρ τωρ.ά

9 γ   ω ννης,  κα  δελφ ς σας κα  συγκοινων ς ε ς τ ν θλ ψιν κα  ε ς τ ν βασιλε αν Ἐ ὼ ὁ Ἰ ά ὁ ὶ ἀ ὸ ὶ ὸ ἰ ὴ ῖ ὶ ἰ ὴ ί
κα  τ ν πομον ν το  ησο  Χριστο , μην ν τ  ν σ  τ  καλουμ ν  Π τμ  δι  τ ν λόγον ὶ ὴ ὑ ή ῦ Ἰ ῦ ῦ ἤ ἐ ῇ ή ῳ ῇ έ ῃ ά ῳ ὰ ὸ
το  Θεο  κα  δι  τ ν μαρτυρ αν το  ησο  Χριστο .ῦ ῦ ὶ ὰ ὴ ί ῦ Ἰ ῦ ῦ

10 Κατ  τ ν κυριακ ν μ ραν λθον ε ς κστασιν πνευματικ ν, κα  κουσα π σω μου ὰ ὴ ή ἡ έ ἦ ἰ ἔ ή ὶ ἤ ὀ ί
φων ν μεγ λην ς σ λπιγγος,ή ά ὡ ά

11 τις λεγεν· γ  ε μαι τ  Α κα  τ  Ω,  πρ τος κα   σχατος· κα , , τι βλ πεις, γρ ψον ἥ ἔ Ἐ ὼ ἶ ὸ ὶ ὸ ὁ ῶ ὶ ὁ ἔ ί Ὅ έ ά
ε ς βιβλ ον κα  π μψον ε ς τ ς πτ  κκλησ ας, τ ς ν τ  σ , ε ς φεσον κα  ε ς Σμ ρνην ἰ ί ὶ έ ἰ ὰ ἑ ὰ ἐ ί ὰ ἐ ῇ Ἀ ίᾳ ἰ Ἔ ὶ ἰ ύ
κα  ε ς Π ργαμον κα  ε ς Θυ τειρα κα  ε ς Σ ρδεις κα  ε ς Φιλαδ λφειαν κα  ε ς Λαοδ κειαν.ὶ ἰ έ ὶ ἰ ά ὶ ἰ ά ὶ ἰ έ ὶ ἰ ί

12 Κα  στρ φην ν  δω τ ν φων ν, τις λ λησε μετ  μο · κα  στραφε ς ε δον πτ  ὶ ἐ ά ὰ ἴ ὴ ή ἥ ἐ ά ᾿ ἐ ῦ ὶ ὶ ἶ ἑ ὰ
λυχν ας χρυσ ς,ί ᾶ

13 κα  ν μ σ  τ ν πτ  λυχνι ν ε δον να μοιον μ  υ ν νθρώπου, νδεδυμ νον ποδ ρηὶ ἐ έ ῳ ῶ ἑ ὰ ῶ ἶ ἕ ὅ ὲ ἱὸ ἀ ἐ έ ή  
χιτ να κα  περιεζωσμ νον πλησ ον τ ν μαστ ν ζώνην χρυσ ν.ῶ ὶ έ ί ῶ ῶ ή



14  δ  κεφαλ  α το  κα  α  τρ χες σαν λευκα  κα  ς μαλλ ον λευκόν, ς χιών· κα  ο  Ἡ ὲ ή ὐ ῦ ὶ ἱ ί ἦ ὶ ὶ ὡ ί ὡ ὶ ἱ
φθαλμο  α το  ς φλ ξ πυρός,ὀ ὶ ὐ ῦ ὡ ὸ

15 κα  ο  πόδες α το  μοιοι μ  χαλκολ βανον, ς ν καμ ν  πεπυρωμ νοι, κα   φων  ὶ ἱ ὐ ῦ ὅ ὲ ί ὡ ἐ ί ῳ έ ὶ ἡ ή
α το  ς φων  δ των πολλ ν,ὐ ῦ ὡ ή ὑ ά ῶ

16 κα  ε χεν ν τ  δεξι  α το  χειρ  πτ  στ ρας, κα  κ το  στόματος α το  το  ξ ρχετο ὶ ἶ ἐ ῇ ᾷ ὑ ῦ ὶ ἑ ὰ ἀ έ ὶ ἐ ῦ ὐ ῦ ῦ ἐ ή
ομφα α δ στομος ξε α, κα   ψις α το  λαμπεν ς  λιος λ μπει ν τ  δυν μει α το .ῥ ί ί ὀ ῖ ὶ ἡ ὄ ὐ ῦ ἔ ὡ ὁ ἥ ά ἐ ῇ ά ὑ ῦ

17 Κα  τε ε δον α τόν, πεσα πρ ς το ς πόδας α το  ς νεκρός, κα  π θηκε τ ν δεξι ν ὶ ὅ ἶ ὐ ἔ ὸ ὺ ὐ ῦ ὡ ὶ ἐ έ ὴ ὰ
α το  χε ρα π  μ , λ γων μοι· Μ  φοβο · γ  ε μαι  πρ τος κα   σχατοςὑ ῦ ῖ ἐ ᾿ ἐ έ έ ή ῦ ἐ ὼ ἶ ὁ ῶ ὶ ὁ ἔ

18 κα   ζ ν, κα  γεινα νεκρός, κα  δο , ε μαι ζ ν ε ς το ς α νας τ ν α ώνων, μ ν, κα  ὶ ὁ ῶ ὶ ἔ ὶ ἰ ύ ἶ ῶ ἰ ὺ ἰῶ ῶ ἰ ἀ ή ὶ
χω τ  κλειδ α το  δου κα  το  θαν του.ἔ ὰ ί ῦ ᾅ ὶ ῦ ά

19 Γρ ψον σα ε δες κα  σα ε ναι κα  σα μ λλουσι ν  γε νωσι μετ  τα τα·ά ὅ ἶ ὶ ὅ ἶ ὶ ὅ έ ὰ ί ὰ ῦ

20 τ  μυστ ριον τ ν πτ  στ ρων, το ς πο ους ε δες ν τ  δεξι  μου, κα  τ ς πτ  ὸ ή ῶ ἑ ὰ ἀ έ ὺ ὁ ί ἶ ἐ ῇ ᾷ ὶ ὰ ἑ ὰ
λυχν ας τ ς χρυσ ς. Ο  πτ  στ ρες ε ναι ο  γγελοι τ ν πτ  κκλησι ν, κα  α  πτ  ί ὰ ᾶ ἱ ἑ ὰ ἀ έ ἶ ἱ ἄ ῶ ἑ ὰ ἐ ῶ ὶ ἱ ἑ ὰ
λυχν αι, τ ς πο ας ε δες, ε ναι α  πτ  κκλησ αι.ί ὰ ὁ ί ἶ ἶ ἱ ἑ ὰ ἐ ί



ΕΙΣΑΓΩΓΗ ΣΤΟ ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΕΝΑ

Αποκάλυψη 1:1-3 ποκ λυψις ησο  Χριστο , τ ν πο αν δωκεν ε ς α τ ν  Θεός, δι  ν  Ἀ ά Ἰ ῦ ῦ ὴ ὁ ί ἔ ἰ ὐ ὸ ὁ ὰ ὰ
δε ξ  ε ς το ς δο λους α το  σα πρ πει ν  γε νωσι ταχ ως, κα  φαν ρωσεν α τ  ί ῃ ἰ ὺ ύ ὑ ῦ ὅ έ ὰ ί έ ὶ ἐ έ ὐ ὰ

ποστε λας δι  το  γγ λου α το  ε ς τ ν δο λον α το  ω ννην, στις μαρτ ρησε τ ν ἀ ί ὰ ῦ ἀ έ ὑ ῦ ἰ ὸ ῦ ὑ ῦ Ἰ ά ὅ ἐ ύ ὸ
λόγον το  Θεο  κα  τ ν μαρτυρ αν το  ησο  Χριστο  κα  σα ε δε. Μακ ριος  ῦ ῦ ὶ ὴ ί ῦ Ἰ ῦ ῦ ὶ ὅ ἶ ά ὁ

ναγινώσκων κα  ο  κο οντες το ς λόγους τ ς προφητε ας κα  φυλ ττοντες τ  γεγραμμ να ἀ ὶ ἱ ἀ ύ ὺ ῆ ί ὶ ά ὰ έ
ν α τ · διότι  καιρ ς ε ναι πλησ ον.ἐ ὐ ῇ ὁ ὸ ἶ ί

Ο γραμματέας/γραφέας (όχι συγγραφέας) αυτού του βιβλίου είναι ο Άγιος Ιωάννης ο 
θεολόγος. Οι ιστορικοί συμφωνούν ότι έζησε το τελευταίο κομμάτι της ζωής του στη Έφεσο, 
αν και την εποχή που γράφτηκε αυτό το βιβλίο ήταν στη νήσο της Πάτμου. Δεν είναι η 
ιστορία της ζωής του Ιωάννη, αλλά η Αποκάλυψη του Ιησού Χριστού στις μελλοντικές 
εποχές της εκκλησίας. Στο εδάφιο τρία αποκαλείται προφητεία και πραγματικά αυτό είναι.

Αυτό το βιβλίο συνήθως στην ορολογία του το λένε η Αποκάλυψη του Αγίου Ιωάννη, 
αλλά αυτό είναι λάθος. Είναι η Αποκάλυψη του Ιησού Χριστού δοσμένη στον Ιωάννη για 
τους Χριστιανούς όλων των εποχών. Είναι το μόνο βιβλίο σε ολόκληρη την Βίβλο που 
γράφτηκε από τον Ίδιο τον Ιησού, προσωπικά εμφανιζόμενος σε ένα γραμματέα/γραφέα.

Είναι το τελευταίο βιβλίο της Βίβλου, παρ’ όλα αυτά λέει την αρχή και το τέλος της 
οικονομίας του Ευαγγελίου.

Τώρα η Ελληνική λέξη για την αποκάλυψη είναι « ποκάλυψις» που σημαίνει ἀ
«ξεσκέπασμα». Αυτό το ξεσκέπασμα περιγράφεται τέλεια στο παράδειγμα ενός γλύπτη που 
ξεσκεπάζει το έργο του αγάλματός του, εκθέτοντάς το στον θεατή. Είναι ένα ξεσκέπασμα, 
που αποκαλύπτει αυτό που πριν ήταν κρυμμένο. Τώρα το ξεσκέπασμα δεν είναι μόνο η 
αποκάλυψη του Προσώπου του Χριστού, αλλά είναι Η ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ ΤΩΝ ΜΕΛΛΟΝΤΙΚΩΝ 
ΕΡΓΩΝ ΣΤΙΣ ΕΠΕΡΧΟΜΕΝΕΣ ΕΦΤΑ ΕΠΟΧΕΣ ΤΗΣ ΕΚΚΛΗΣΙΑΣ.

Η σπουδαιότητα της αποκάλυψης από το Πνεύμα σε ένα αληθινό πιστό δεν μπορεί ποτέ 
να υπερτονιστεί. Αποκάλυψη σημαίνει πιο πολλά σε σένα από ότι μπορείς να 
συνειδητοποιήσεις. Τώρα δεν μιλάω για αυτό το Βιβλίο της Αποκάλυψης και σένα. Μιλάω 
για ΟΛΗ την αποκάλυψη. Είναι τρομερά σημαντικό για την εκκλησία. Θυμάσαι στο Ματθαίο 
16 όπου ο Ιησούς ρώτησε τους μαθητές αυτήν την ερώτηση,

«Τ να με λ γουσιν ο  νθρωποι τι ε μαι γ   Υ ς το  νθρώπου; Ο  δ  ε πον· λλοι ί έ ἱ ἄ ὅ ἶ ἐ ὼ ὁ ἱὸ ῦ ἀ ἱ ὲ ἶ Ἄ
μ ν ω ννην τ ν Βαπτιστ ν, λλοι δ  λ αν κα  λλοι ερεμ αν  να τ ν προφητ ν. ὲ Ἰ ά ὸ ή ἄ ὲ Ἠ ί ὶ ἄ Ἱ ί ἤ ἕ ῶ ῶ
Λ γει πρ ς α το ς· λλ  σε ς τ να με λ γετε τι ε μαι; Κα  ποκριθε ς  Σ μων Π τρος έ ὸ ὐ ύ Ἀ ὰ ῖ ί έ ὅ ἶ ὶ ἀ ὶ ὁ ί έ
ε πε· Σ  ε σαι  Χριστ ς  Υ ς το  Θεο  το  ζ ντος. Κα  ποκριθε ς  ησο ς ε πε πρ ς ἶ ὺ ἶ ὁ ὸ ὁ ἱὸ ῦ ῦ ῦ ῶ ὶ ἀ ὶ ὁ Ἰ ῦ ἶ ὸ
α τόν· Μακ ριος ε σαι, Σ μων, υ  το  ων , διότι σ ρξ κα  α μα δ ν σο  πεκ λυψε ὐ ά ἶ ί ἱὲ ῦ Ἰ ᾶ ὰ ὶ ἷ ὲ ὶ ἀ ά
το το, λλ   Πατ ρ μου  ν το ς ο ρανο ς. Κα  γ  δ  σο  λ γω τι σ  ε σαι Π τρος, κα  ῦ ἀ ᾿ ὁ ή ὁ ἐ ῖ ὐ ῖ ὶ ἐ ὼ ὲ ὶ έ ὅ ὺ ἶ έ ὶ
π  τα της τ ς π τρας θ λω ο κοδομ σει τ ν κκλησ αν μου, κα  π λαι δου δ ν ἐ ὶ ύ ῆ έ έ ἰ ή ὴ ἐ ί ὶ ύ ᾅ ὲ

θ λουσιν σχ σει κατ  α τ ς.»έ ἰ ύ ᾿ ὐ ῆ

Οι Ρωμαιοκαθολικοί λένε ότι η εκκλησία είναι οικοδομημένη πάνω στον Πέτρο. Τώρα 
αυτό είναι πραγματικά σαρκικό. Πως μπορούσε ο Θεός να οικοδομήσει την εκκλησία πάνω 
σε έναν άνθρωπο τόσο ασταθή που αρνήθηκε τον Κύριο Ιησού και αναθεμάτιζε κάνοντάς 
το. Ο Θεός δεν μπορεί να χτίσει την εκκλησία Του πάνω σε έναν άνθρωπο γεννημένο στην 
αμαρτία. Και δεν ήταν κάποια πέτρα που κείτονταν εκεί σαν να είχε αγιάσει ο Θεός το 
έδαφος σε εκείνο το σημείο. Και δεν είναι όπως οι Διαμαρτυρόμενοι λένε, ότι η εκκλησία 



είναι οικοδομημένη πάνω στον Ιησού. Είναι η ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ. Διάβασέ το όπως είναι 
γραμμένο: «σ ρξ κα  α μα δ ν σο  ΑΠΕΚΑΛΥΨΕ το το, ΑΛΛ’ Ο ΠΑΤΗΡ ΜΟΥ ΑΠΕΚΑΛΥΨΕ ὰ ὶ ἷ ὲ ὶ ῦ
ΤΟΥΤΟ, και ΕΠΙ ΤΑΥΤΗΣ ΤΗΣ ΠΕΤΡΑΣ (ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ) ΘΕΛΩ ΟΙΚΟΔΟΜΗΣΕΙ ΤΗΝ ΕΚΚΛΗΣΙΑΝ 
ΜΟΥ:» Η εκκλησία είναι οικοδομημένη πάνω στην Αποκάλυψη, στο «Ο τω λ γει Κ ριος».ὕ έ ύ

Πως ήξερε ο Άβελ τι να κάνει για να προσφέρει την κατάλληλη θυσία στον Θεό; Δια 
πίστεως έλαβε την αποκάλυψη του αίματος. Ο Κάιν δεν έλαβε τέτοια αποκάλυψη (αν και 
είχε εντολή) έτσι δεν μπορούσε να προσφέρει την σωστή θυσία. Ήταν η αποκάλυψη από 
τον Θεό που έκανε την διαφορά και έδωσε στον Άβελ αιώνια ζωή. Τώρα μπορεί να δεχτείς 
αυτό που λέει ο ποιμένας, ή αυτό που διδάσκει το Βιβλικό σχολείο, και ενώ μπορεί να το 
έχεις διδαχτεί με ευφράδεια/ευγλωττία, εώς ότου ο Θεός να σου αποκαλύψει ότι ο Ιησούς 
είναι ο Σωτήρας σου, δεν θα έχεις ποτέ αιώνια ζωή. Είναι η Πνευματική αποκάλυψη που το 
κάνει αυτό.

Τώρα είπα ότι αυτό το Βιβλίο της Αποκάλυψης είναι η αποκάλυψη του Ιησού και τι κάνει 
Αυτός στις εκκλησίες για τις εφτά εκείνες εποχές. Είναι αποκάλυψη γιατί οι ίδιοι οι μαθητές 
δεν ήξεραν αυτές τις καταγεγραμμένες αλήθειες. Δεν είχε αποκαλυφθεί μέχρι τότε σε 
αυτούς. Θυμάσαι ήρθαν στον Ιησού στο Βιβλίο των Πράξεων και Τον ρώτησαν, «Τ χα ν τ  ά ἐ ῷ
καιρ  το τ  ποκαθιστ νεις τ ν βασιλε αν ε ς τ ν σρα λ;» Και Αυτός είπε, «Δ ν ν κει ῷ ύ ῳ ἀ ά ὴ ί ἰ ὸ Ἰ ή ὲ ἀ ή
ε ς σ ς ν  γνωρ ζητε το ς χρόνους  το ς καιρο ς.» ἰ ἐ ᾶ ὰ ί ὺ ἤ ὺ ύ Αυτοί οι άνθρωποι ακόμα θεωρούσαν 
τον Ιησού ότι έχει γήινο βασίλειο. Αλλά ήταν ένα πνευματικό βασίλειο που θα οικοδομούσε. 
Ακόμα και Αυτός δεν μπορούσε να τους πει για την θέση Του σε αυτό, διότι ο Πατέρας δεν 
το είχε αποκαλύψει σε Αυτόν. Αλλά τώρα μετά τον θάνατό και την ανάστασή Του, και σε 
αυτήν την συγκεκριμένη στιγμή της διακονίας της μεσιτείας Του, είναι σε θέση να 
παρουσιάσει/γνωστοποιήσει σε αυτήν εδώ την Αποκάλυψη του εαυτού Του στον Ιωάννη τι 
θα σήμαινε και θα έκανε η δόξα και η παρουσία Του στην εκκλησία. 

Σε αυτήν την αποκάλυψη Αυτός μας λέει ποιο είναι το τέλος του διαβόλου. Μας λέει πως 
Αυτός θα αντιμετωπίσει τον διάβολο και θα τον ρίψει στην λίμνη του πυρός. Αποκαλύπτει 
το τέλος των πονηρών που ακολουθούν τον Σατανά. Και ο Σατανάς το μισεί αυτό.

Έχετε παρατηρήσει πως ο Σατανάς μισεί δύο βιβλία της Βίβλου περισσότερο από όλα τα 
άλλα; Μέσω φιλελεύθερων θεολόγων και ψευδοεπιστημόνων πάντα επιτίθεται στο Βιβλίο 
της Γένεσης και στο Βιβλίο της Αποκάλυψης. Και στα δύο αυτά βιβλία βρίσκουμε την 
προέλευση του Σατανά, τους τρόπους του και την καταστροφή του. Για αυτό τους 
επιτίθεται. Μισεί το να εκτίθεται, και σε εκείνα εκτίθεται ως αυτό ακριβώς που είναι. Ο 
Ιησούς είπε για τον Σατανά, «Δεν έχει μέρος σε Μένα και δεν έχω μέρος σε αυτόν.» Ο 
διάβολος θα ήθελε να αποδείξει άλλο πράγμα· αλλά δεν μπορεί, έτσι κάνει ότι μπορεί να 
καταστρέψει την εμπιστοσύνη στον Λόγο. Αλλά όταν η εκκλησία δυσπιστεί στον Σατανά και 
πιστεύει στην αποκάλυψη του Πνεύματος για τον Λόγο, οι πύλες του Άδη δεν μπορούν να 
ισχύσουν κατ’ αυτής. 

Ας πούμε εδώ μια λέξη από την δική μου διακονία, αν δεν σας πειράζει. Ξέρετε όλοι ότι 
αυτό το χάρισμα στη ζωή μου είναι υπερφυσικό. Είναι ένα χάρισμα όπου το Άγιο Πνεύμα 
μπορεί να διακρίνει αρρώστιες, και σκέψεις των καρδιών των ανθρώπων, και άλλα 
κρυμμένα πράγματα που μόνο ο Θεός θα μπορούσε να ξέρει και έτσι να αποκαλύπτει σε 
μένα. Θα ήθελα να μπορούσατε να σταθείτε μαζί μου και να βλέπατε τα πρόσωπα των 
ανθρώπων όταν ο Σατανάς γνωρίζει ότι πρόκειται να εκτεθεί. Τώρα, δεν είναι οι άνθρωποι 
για τους οποίους μιλάω. Είναι ο Σατανάς που έχει πάτημα μέσα στη ζωή τους μέσω της 
αμαρτίας, της αδιαφορίας και της αρρώστιας. Αλλά θα έπρεπε να βλέπετε τα πρόσωπά 



τους. Ο Σατανάς φοβάται. Ξέρει ότι το Πνεύμα του Θεού είναι έτοιμο να δείξει στους 
ανθρώπους τα έργα του (Σατανά). Ο Σατανάς ξέρει ότι πρόκειται να εκτεθεί, και οι πιο 
παράξενες αλλαγές έρχονται στα πρόσωπα των ανθρώπων. Για αυτό μισεί αυτές τις 
συναθροίσεις τόσο πολύ. Όταν ονόματα καλούνται και αρρώστιες αποκαλύπτονται, ο 
Σατανάς το μισεί αυτό. Τώρα τι είναι αυτό; Δεν είναι ανάγνωση του νου, δεν είναι 
τηλεπάθεια, ούτε μαγεία. Είναι ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ από το Άγιο Πνεύμα. Αυτός είναι ο μόνος 
τρόπος που μπορώ να το ξέρω. Φυσικά ο σαρκικός νους θα το αποκαλέσει οτιδήποτε άλλο 
από το Άγιο Πνεύμα.

Αφήστε με να σας δείξω έναν άλλο λόγο που ο Σατανάς μισεί αυτό το Βιβλίο της 
Αποκάλυψης του Ιησού Χριστού στην εκκλησία. Ξέρει ότι ο Ιησούς είναι ο ίδιος χθες, και 
σήμερα, και εις τους αιώνες, και ότι δεν αλλάζει. Το ξέρει αυτό πολύ περισσότερο από το 
ενενήντα τις εκατό των θεολόγων. Ξέρει ότι αφού ο Θεός είναι αμετάβλητος στην φύση Του, 
τότε είναι αμετάβλητος και στους τρόπους Του. Έτσι ο Σατανάς ξέρει βεβαίως ότι ή αρχική 
εκκλησία στην Πεντηκοστή με την δύναμη του Θεού (Μάρκος 16 εν δράση) είναι η Αληθινή 
Εκκλησία που ο Ιησούς διεκδικεί/αξιώνει ως δική Του. Όλες οι άλλες είναι ψευδείς. Πρέπει 
να είναι.

Τώρα θυμηθείτε αυτό. Ο Χριστός στην Αληθινή Εκκλησία είναι η συνέχεια του Βιβλίου 
των Πράξεων. Αλλά το Βιβλίο της Αποκάλυψης φανερώνει πως το πνεύμα του αντίχριστου 
θα έρθει στην εκκλησία και θα την μιάνει, κάνοντάς την χλιαρή, τυπική και χωρίς δύναμη. 
Εκθέτει τον Σατανά, αποκαλύπτοντας τα έργα του (απόπειρα καταστροφής του λαού του 
Θεού και δυσφήμησης του λόγου του Θεού) μέχρι την ώρα που ρίπτεται στην λίμνη του 
πυρός. Το μάχεται αυτό. Δεν μπορεί να το ανεχθεί. Ξέρει ότι αν οι άνθρωποι λάβουν την 
ΑΛΗΘΙΝΗ ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ της ΑΛΗΘΙΝΗΣ ΕΚΚΛΗΣΙΑΣ και ποια είναι αυτή, τι αντιπροσωπεύει 
και ότι ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΚΑΝΕΙ ΤΑ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΑ ΕΡΓΑ, θα είναι ένας ανίκητος στρατός. Αν λάβουν 
την αληθινή αποκάλυψη των δύο πνευμάτων μέσα στο πλαίσιο της Χριστιανικής εκκλησίας, 
και με το Πνεύμα του Θεού διακρίνουν και αντισταθούν στο πνεύμα του αντίχριστου, ο 
Σατανάς θα είναι αδύναμος ενώπιών της. Θα εμποδιστεί/αποκρουστεί τόσο αναμφίβολα 
όσο όταν ο Χριστός αντιστάθηκε κάθε προσπάθειά του να αποκτήσει δύναμη επάνω Του 
στην έρημο. Ναι, ο Σατανάς μισεί την αποκάλυψη. Αλλά εμείς την αγαπούμε. Με αληθινή 
αποκάλυψη στη ζωή μας, οι πύλες του Άδη δεν μπορούν να ισχύσουν καθ’ ημών, αλλά εμείς 
θα ισχύσουμε κατά αυτών.

Θα θυμάστε ότι ανέφερα στην αρχή αυτού του μηνύματος ότι αυτό το Βιβλίο που 
μελετούμε είναι η πραγματική αποκάλυψη του Ιησού, του Ιδίου, στην εκκλησία και του 
έργου Του στις μελλοντικές εποχές. Τότε ανέφερα ότι χρειάζεται το Άγιο Πνεύμα για να μας 
δώσει αποκάλυψη ειδάλλως θα αποτύχουμε στο να την λάβουμε. Βάζοντας τις δύο αυτές 
σκέψεις μαζί θα δείτε ότι δεν φτάνει απλά η συνηθισμένη μελέτη και σκέψη για να κάνει 
αυτό το Βιβλίο αληθινό. Θα χρειαστεί την λειτουργία του Αγίου Πνεύματος. Αυτό σημαίνει 
ότι αυτό το Βιβλίο δεν μπορεί να αποκαλυφθεί σε όλους εκτός από μία ξεχωριστή κλάση 
ανθρώπων. Θα χρειαστεί κάποιον με προφητική διορατικότητα/ενορατικότητα. Θα απαιτεί 
την ικανότητα να ακούει από τον Θεό. Θα απαιτεί υπερφυσική διδασκαλία/οδηγία, όχι απλά 
ένα μαθητή που να συγκρίνει εδάφιο με εδάφιο, παρόλο που αυτό είναι καλό. Αλλά ένα 
μυστήριο απαιτεί την διδασκαλία του Πνεύματος αλλιώς δεν ξεκαθαρίζεται ποτέ. Πως 
χρειαζόμαστε να ακούσουμε από τον Θεό και να θέσουμε τους εαυτούς μας ανοιχτούς και 
να παραδοθούμε στο Πνεύμα για να ακούμε και να γνωρίζουμε.



Όπως έχω ήδη πει, αυτό το Βιβλίο (Αποκάλυψη) είναι η ολοκλήρωση/συντέλεια των 
Γραφών. Είναι ακόμα τοποθετημένο επακριβώς στην σωστή θέση στον κανόνα της Γραφής· 
στο τέλος. Τώρα μπορείτε να γνωρίζετε γιατί λέει ότι οποιοσδήποτε το διαβάσει ή ακόμα το 
ακούσει είναι ευλογημένος. Είναι η αποκάλυψη του Θεού, ότι θα σου δώσει εξουσία πάνω 
στον διάβολο. Και μπορείτε να δείτε γιατί αυτοί που θα πρόσθεταν ή θα αφαιρούσαν από 
αυτό θα ήταν καταραμένοι. Έπρεπε να είναι έτσι, διότι ποιος μπορεί να προσθέσει ή να 
αφαιρέσει από την τέλεια αποκάλυψη του Θεού και να νικήσει τον εχθρό; Είναι τόσο απλό. 
Δεν υπάρχει τίποτα με τέτοια υπερισχύουσα δύναμη όσο η αποκάλυψη του Λόγου. 
Βλέπετε, στο εδάφιο τρία μια ευλογία είναι έκδηλη προς αυτούς που θα δώσουν ειδική 
προσοχή σε αυτό το Βιβλίο. Νομίζω ότι αυτό αναφέρεται στο έθιμο της Παλαιάς Διαθήκης 
όπου οι ιερείς διαβάζανε τον Λόγο στην συνάθροιση το πρωί. Βλέπετε, πολλοί δεν 
μπορούσαν να διαβάσουν έτσι ο ιερέας έπρεπε να το διαβάσει σε αυτούς. Ενόσω ήταν ο 
Λόγος, η ευλογία ήταν εκεί. Δεν είχε σημασία αν τον διαβάζανε ή τον ακούγανε.

«  καιρ ς ε ναι πλησ ον.»Ὁ ὸ ἶ ί

Ο καιρός δεν ήταν πλησίον πριν. Στη σοφία και οικονομία του Θεού αυτή η δυνατή 
αποκάλυψη (αν και πλήρως γνωστή στον Θεό) δεν μπορούσε να προσέλθει μέχρι τώρα. Έτσι 
αμέσως μαθαίνουμε μία αρχή – η αποκάλυψη του Θεού για κάθε εποχή μπορεί να έρθει σε 
εκείνη την εποχή μόνο, και σε συγκεκριμένη στιγμή. Κοιτάχτε την ιστορία του Ισραήλ. Η 
αποκάλυψη του Θεού στον Μωυσή ήρθε μόνο σε μια συγκεκριμένη στιγμή της ιστορίας, και 
περισσότερο συγκεκριμένα ήρθε όταν οι άνθρωποι φώναζαν προς τον Θεό. Ο Ιησούς, ο 
Ίδιος, ήρθε στο πλήρωμα του χρόνου, Αυτός όντας η πλήρης Αποκάλυψη της Θεότητας. Και 
σε αυτήν την εποχή (της Λαοδικείας) η αποκάλυψη του Θεού θα έρθει στον 
οφειλόμενο/κατάλληλο χρόνο της. Δεν θα διστάσει/καθυστερήσει, ούτε θα είναι πρώιμη. 
Σκεφτείτε το αυτό και προσέξτε το καλά, διότι είμαστε στους έσχατους καιρούς/στον έσχατο 
καιρό σήμερα.

Ο ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ

Αποκάλυψη 1:4-6

«  ω ννης πρ ς τ ς πτ  κκλησ ας τ ς ν τ  σ · χ ρις μ ν κα  ε ρ νη π  το  Ὁ Ἰ ά ὸ ὰ ἑ ὰ ἐ ί ὰ ἐ ῇ Ἀ ίᾳ ά ὑ ῖ ὶ ἰ ή ἀ ὸ ῦ
 ν κα   ν κα   ρχόμενος· κα  π  τ ν πτ  πνευμ των, τ  πο α ε ναι νώπιον το  ὁ ὤ ὶ ὁ ἦ ὶ ὁ ἐ ὶ ἀ ὸ ῶ ἑ ὰ ά ὰ ὁ ῖ ἶ ἐ ῦ

θρόνου α το , κα  π  το  ησο  Χριστο , στις ε ναι  μ ρτυς  πιστός,  πρωτότοκος ὐ ῦ ὶ ἀ ὸ ῦ Ἰ ῦ ῦ ὅ ἶ ὁ ά ὁ ὁ
κ τ ν νεκρ ν κα   ρχων τ ν βασιλ ων τ ς γ ς. Ε ς τ ν γαπ σαντα μ ς κα  ἐ ῶ ῶ ὶ ὁ ἄ ῶ έ ῆ ῆ ἰ ὸ ἀ ή ἡ ᾶ ὶ

λο σαντα μ ς π  τ ν μαρτι ν μ ν μ  τ  α μα α το , κα  στις καμεν μ ς ύ ἡ ᾶ ἀ ὸ ῶ ἁ ῶ ἡ ῶ ὲ ὸ ἷ ὑ ῦ ὶ ὅ ἔ ἡ ᾶ
βασιλε ς κα  ερε ς ε ς τ ν Θε ν κα  Πατ ρα α το , ε ς α τ ν ε η  δόξα κα  τ  κρ τος ε ςῖ ὶ ἱ ῖ ἰ ὸ ὸ ὶ έ ὑ ῦ ἰ ὐ ὸ ἴ ἡ ὶ ὸ ά ἰ  
το ς α νας τ ν α ώνων· μ ν.»ὺ ἰῶ ῶ ἰ ἀ ή

Η λέξη, Ασία, είναι στην πραγματικότητα Μικρά Ασία. Είναι ένα μικρό κομμάτι γης 
περίπου στο μέγεθος της Ιντιάνα. Οι εφτά εκκλησίες είχαν ειδικά επιλεχθεί από όλες τις 
άλλες εκκλησίες για τα χαρακτηριστικά τους, τα οποία ίδια χαρακτηριστικά θα 
βρισκόντουσαν και στις διαδοχικές εποχές αιώνες αργότερα.

Τα επτά Πνεύματα ενώπιον του θρόνου είναι το Πνεύμα το Οποίο ήταν σε κάθε ένα από 
τους επτά αγγελιοφόρους, δίνοντάς τους τις διακονίες τους για την εποχή στην οποία έζησε 
ο κάθε ένας.



Τώρα όλες αυτές οι εκφράσεις, «  ν», και «  ν» και «  ρχόμενος» και «  ὉὪ Ὁᾞ Ὁ Ἐ Ὁ
Μάρτυς  Πιστός», και «  Πρωτότοκος κ τ ν Νεκρών», και «  ρχων τ ν Βασιλ ων τ ς ὁ Ὁ ἐ ῶ Ὁᾊ ῶ έ ῆ
Γ ς»,  και «Τ  Α κα  τ  Ω», και «  Παντοκράτωρ», είναι τίτλοι και περιγραφές ΤΟΥ ΕΝΟΣ ΚΑΙ ῆ ὸ ὶ ὸ Ὁ
ΤΟΥ ΑΥΤΟΥ ΠΡΟΣΩΠΟΥ, το Οποίο είναι ο Κύριος Ιησούς Χριστός, ο Οποίος μας έλουσε από 
τις αμαρτίες μας στο ίδιο Του το αίμα.

Το Πνεύμα του Θεού μέσα στον Ιωάννη εκφράζεται ούτως προκειμένου να 
διατυπώσει/περιγράψει την Υπέρτατη Θεότητα του Ιησού Χριστού και να αποκαλύψει την 
Θεότητα ως ΕΝΑ Θεό. Σήμερα υπάρχει ένα τεράστιο λάθος. Είναι ότι υπάρχουν τρεις Θεοί 
αντί ενός. Αυτή η αποκάλυψη όπως εδόθει στον Ιωάννη από τον Ιησού, τον Ίδιο, διορθώνει 
αυτό το λάθος. Δεν είναι ότι υπάρχουν τρεις Θεοί, αλλά ένας Θεός, με τρία 
λειτουργήματα/τρεις λειτουργίες/τρία αξιώματα. Υπάρχει ΕΝΑΣ Θεός με τρεις τίτλους, 
Πατέρας, Υιός, και Άγιο Πνεύμα. Αυτή η δυνατή αποκάλυψη είναι αυτό που είχε η πρώιμη 
εκκλησία, και πρέπει να αποκατασταθεί σε αυτή την έσχατη ημέρα μαζί με την σωστή 
συνταγή του βαπτισμού εν ύδατι.

Τώρα οι σύγχρονοι θεολόγοι δε θα συμφωνήσουν με μένα διότι εδώ γράφεται το εξής σε 
ένα μεγάλο Χριστιανικό περιοδικό. «Αυτή η διδασκαλία (της Τριάδας) είναι βαθιά στην 
καρδιά και στον πυρήνα της Παλαιάς Διαθήκης. Είναι εξίσου σε κάθε μικρό κομματάκι της 
Καινής Διαθήκης. Η Καινή Διαθήκη είναι εξίσου αντίθετη όσο και η Παλαιά Διαθήκη στη 
σκέψη ότι υπάρχουν παραπάνω Θεοί από ένας. Παρόλα αυτά η Καινή Διαθήκη με εξίσου 
ξεκάθαρα διδάσκει ότι ο Πατέρας είναι Θεός, και ο Υιός είναι Θεός, και το Άγιο Πνεύμα είναι 
Θεός, και ότι αυτοί οι τρεις ΔΕΝ είναι τρεις πτυχές του ίδιου Προσώπου, αλλά τρία 
πρόσωπα που στέκονται σε μια αληθινά προσωπική σχέση το ένα με το άλλο. Εκεί έχουμε 
τη μεγάλη διδασκαλία των Τριών Προσώπων αλλά ενός Θεού.»

Επίσης δηλώνουν, «Ο Θεός, σύμφωνα με την Βίβλο, δεν είναι απλά ένα πρόσωπο, αλλά 
είναι τρία πρόσωπα σε ένα Θεό. Αυτό είναι το μεγάλο μυστήριο της Τριάδος».

Σίγουρα είναι. Πως μπορεί τρία πρόσωπα να είναι ένας Θεός; Όχι μόνο δεν υπάρχει 
Βίβλος γι’ αυτό, αλλά δείχνει και έλλειψη ευφυούς συλλογισμού. Τρία διαφορετικά 
πρόσωπα, αν και πανομοιότυπη ουσία, μας κάνουν τρεις Θεούς, αλλιώς η γλώσσα έχει 
χάσει το νόημά της εντελώς.

Ακούστε αυτές τις λέξει πάλι, « γ  ε μαι τ  Α κα  τ  Ω, ρχ  κα  Τ λος, λ γει  Κ ριος,  Ἐ ὼ ἶ ὸ ὶ ὸ Ἀ ή ὶ έ έ ὁ ύ ὁ
ν κα   ν κα   ρχόμενος,  Παντοκρ τωρ».  Αυτό είναι Θεότητα. Αυτό δεν είναι απλά Ὢ ὶ ὁᾞ ὶ ὁ Ἐ ὁ ά

ένας προφήτης, ένας άνθρωπος. Αυτό είναι Θεός. Και δεν είναι μια αποκάλυψη τριών 
Θεών, αλλά ΕΝΟΣ Θεού, του Παντοκράτορος.

Δεν πιστεύανε σε τρεις Θεούς στην αρχή της εκκλησίας. Δεν μπορείς να βρεις τέτοιου 
είδους πίστη ανάμεσα στου αποστόλους. Ήταν μετά την αποστολική εποχή που αυτή η 
θεωρία εισχώρησε και πραγματικά έγινε ζήτημα και πρωτεύουσα διδαχή στη Σύνοδο της 
Νίκαιας. Η διδαχή της Θεότητας έγινε αιτία διχασμού στην Νίκαια. Και από αυτόν το 
διχασμό προέκυψαν δύο άκρα. Το ένα στην πραγματικότητα πήγε στον πολυθεϊσμό, 
πιστεύοντας σε τρεις Θεούς, και το άλλο πήγε στον Μοναδισμό. Φυσικά πέρασε λίγος 
καιρός μέχρι να προκύψει, αλλά προέκυψε, και το έχουμε μέχρι σήμερα. Αλλά η 
Αποκάλυψη μέσω του Ιωάννη του Πνεύματος στις εκκλησίες ήταν, «Είμαι ο Κύριος Ιησούς 
Χριστός, και είμαι ΟΛΟ αυτό. Δεν υπάρχει άλλος Θεός». Και έβαλε την σφραγίδα Του σε 
αυτή την Αποκάλυψη.



Αναλογιστείτε αυτό: Ποιος είναι ο Πατέρας του Ιησού; Στο Ματθαίο 1:18 λέει, «ε ρ θη ὑ έ
ν γαστρ  χουσα κ Πνε ματος γ ου». Αλλά ο Ιησούς, ο Ίδιος, δήλωνε ότι ο Θεός ήταν ο ἐ ὶ ἔ ἐ ύ Ἁ ί

Πατέρας Του. Ο Θεός ο Πατέρας και ο Θεός το Άγιο Πνεύμα, όπως συχνά εκφράζουμε 
αυτούς τους όρους, κάνουν τον Πατέρα και το Πνεύμα ΕΝΑ. Πράγματι είναι, αλλιώς ο 
Ιησούς είχε δύο Πατέρες. Αλλά ο Ιησούς είπε ότι Αυτός και ο Πατέρας Του είναι Ένα – όχι 
δύο. Αυτό κάνει ΕΝΑ Θεό.

Αφού αυτό είναι ιστορικά και Βιβλικά αληθές, οι άνθρωποι αναρωτιούνται από ήρθαν οι 
τρεις. Έγινε ένα θεμελιώδες δόγμα στη σύνοδο της Νίκαιας το 325 μ.Χ. Αυτή η τριάδα (μία 
παντελώς μη βιβλική λέξη) βασίστηκε στους πολλούς θεούς της Ρώμης. Οι Ρωμαίοι είχαν 
πολλούς θεούς στους οποίους προσεύχονταν. Επίσης προσεύχονταν στους προγόνους τους 
ως μεσίτες. Ήταν ένα βήμα για να δώσουν καινούργια ονόματα σε παλιούς θεούς, οπότε 
έχουμε τους αγίους για να το κάνουμε πιο Βιβλικό. Έτσι, αντί για Δία, Αφροδίτη, Άρη, κ.λπ., 
έχουμε Παύλο, Πέτρο, Φάτιμα, Χριστόφορο, κ.λπ., κ.λπ. Δεν μπορούσαν να κάνουν την 
ειδωλολατρική θρησκεία τους να λειτουργήσει με ένα μόνο Θεό, έτσι έπρεπε να τον 
χωρίσουν στα τρία, και έκαναν τους άγιους να μεσιτεύουν όπως είχαν κάνει τους προγόνους 
τους να μεσιτεύουν.

Από τότε και έπειτα οι άνθρωποι έχουν αποτύχει στο να συνειδητοποιήσουν ότι υπάρχει 
μόνο ένας Θεός με τρία λειτουργήματα/τρεις λειτουργίες/τρία αξιώματα ή φανερώσεις. 
Ξέρουν ότι υπάρχει ένας Θεός σύμφωνα με τις Γραφές, αλλά θέλουν να φτιάξουν μια 
φανταστική θεωρία ότι ο Θεός είναι σαν ένα τσαμπί σταφύλια· τρία πρόσωπα με την ίδια 
Θεότητα να μοιράζεται εξίσου σε όλους. Αλλά λέει εδώ στην Αποκάλυψη ότι ο Ιησούς είναι 
«  ν», και «  ν» και «  ρχόμενος». Αυτός είναι «τ  Α κα  τ  Ω», που σημαίνει ότι ὉὪ Ὁᾞ ὉἘ ὸ ὶ ὸ
Αυτός είναι το «Άλφα και το Ωμέγα» ή ΤΟ ΟΛΟ ΑΥΤΟ. Είναι το παν – ο Παντοκράτωρ. Είναι 
το Άνθος του Σαρών, το Κρίνο των Κοιλάδων [Άσμα Ασμάτων 2:1], ο Αστήρ ο Λαμπρός  και 
ορθρινός [Αποκάλυψη 22:16], ο Δίκαιος Βλαστός, ο Πατήρ, ο Υιός, και το Άγιο Πνεύμα. Είναι 
ο Θεός, ο Παντοδύναμος Θεός. ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ.

Στο Α’ Τιμοθέου 3:16 λέει, «Κα  ναντιρρ τως τ  μυστ ριον τ ς ε σεβε ας ε ναι μ γα·  ὶ ἀ ή ὸ ή ῆ ὐ ί ἶ έ ὁ
Θε ς φανερώθη ν σαρκ , δικαιώθη ν πνε ματι, φ νη ε ς γγ λους, κηρ χθη ε ς τ  ὸ ἐ ἐ ί ἐ ἐ ύ ἐ ά ἰ ἀ έ ἐ ύ ἰ ὰ
θνη, πιστε θη ε ς τ ν κόσμον, νελ φθη ν δόξ ». Αυτό λέει η Βίβλος. Δεν λέει τίποτα ἔ ἐ ύ ἰ ὸ ἀ ή ἐ ῃ

εδώ για κάποιο πρώτο ή δεύτερο ή τρίτο πρόσωπο. Λέει ότι ο Θεός φανερώθη ν σαρκ . ἐ ἐ ί
Ένας Θεός. Αυτός ο ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ φανερώθη ν σαρκ . Αυτό έπρεπε να το ξεκαθαρίσει. Ο ἐ ἐ ί
Θεός ήρθε σε ανθρώπινη μορφή. Αυτό δεν Τον έκανε ΑΛΛΟ ΘΕΟ. ΗΤΑΝ Ο ΘΕΟΣ, Ο ΙΔΙΟΣ 
ΘΕΟΣ. Ήταν αποκάλυψη τότε, και είναι αποκάλυψη τώρα. Ένας Θεός.

Ας πάμε πίσω στη Βίβλο και ας δούμε τι ήταν Αυτός στην αρχή σύμφωνα με την 
αποκάλυψη που έδωσε Αυτός για τον εαυτό Του. Ο μεγάλος Γιαχβέ/Ιεοβά εμφανίστηκε 
στον Ισραήλ σε μια στήλη φωτός. Ως ο Άγγελος της Διαθήκης έζησε μέσα σε αυτή την στήλη 
φωτός και οδηγούσε τον Ισραήλ καθημερινά. Στον ναό ανακοίνωσε τον ερχομό/την 
παρουσία Του με μια μεγάλη νεφέλη. Τότε μια μέρα φανερώθη σε ένα σώμα γεννημένο 
από παρθένο που ήταν ετοιμασμένο για Αυτόν. Ο Θεός που σκήνωσε πάνω από τις σκηνές 
του Ισραήλ τώρα έλαβε για τον εαυτό Του σκήνωμα σάρκας και σκήνωσε ως άνθρωπος 
ανάμεσα σε ανθρώπους. Αλλά ήταν ο ΙΔΙΟΣ ΘΕΟΣ.

Η Βίβλος διδάσκει ότι Ο ΘΕΟΣ ΗΤΑΝ ΕΝ ΤΩ ΧΡΙΣΤΩ. Το ΣΩΜΑ ήταν ο Ιησούς. ν α τ  Ἐ ὐ ῷ
κατ κησε π ν τ  πλ ρωμα τ ς θεότητος ΣΩΜΑΤΙΚΩΣ. Τίποτα δεν μπορεί να είναι πιο απλό ῴ ᾶ ὸ ή ῆ
από αυτό. Μυστήριο, ναι. Αλλά πραγματική αλήθεια – δεν μπορεί να γίνει πιο απλό. Έτσι αν 



δεν ήταν τρεις άνθρωποι τότε, δεν μπορεί να είναι τρεις τώρα. ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ: Και αυτός ο 
ίδιος Θεός έγινε σάρκα.

Ο Ιησούς είπε, «από τον Θεό εξήλθα και πάω (πίσω) στον Θεό». Ιωάννης 16:27-28. Αυτό 
ακριβώς συνέβη. Εξαφανίστηκε από την γη δια της οδού του θανάτου, της ταφής, της 
ανάστασης, και της ανάληψής Του. Τότε ο Παύλος τον συνάντησε στο δρόμο προς τη 
Δαμασκό και μίλησε στον Παύλο και είπε, «Σαο λ, Σαο λ, τ  μ  διώκεις;» Ο Παύλος είπε, ύ ύ ί ὲ
«Τ ς ε σαι, Κ ριε;» Και είπε, « γ  ε μαι  ησο ς.» Ήταν μια στήλη φωτός, ένα ί ἶ ύ Ἐ ὼ ἶ ὁ Ἰ ῦ
εκτυφλωτικό φως. Γύρισε πίσω, ακριβώς όπως είπε ότι θα γυρνούσε. Πίσω στην μορφή 
στην οποία ήταν πριν λάβει ένα σκήνωμα σαρκός. Έτσι ακριβώς το είδε ο Ιωάννης. Ιωάννης 
1:18 «Ο δε ς ε δ  ποτε τ ν Θεόν·  μονογεν ς Υ ός,  ν ε ς τ ν κόλπον το  Πατρός, κε νοςὐ ὶ ἶ έ ὸ ὁ ή ἱ ὁ ὤ ἰ ὸ ῦ ἐ ῖ  
φαν ρωσεν α τόν» ἐ έ ὐ («Κανένας δεν είδε ποτέ τον Θεό· ο Μονογενής Υιός, που είναι στην 

αγκαλιά τού Πατέρα, εκείνος τον φανέρωσε»). Προσέξτε πως ο Ιωάννης λέει ότι ο Ιησούς 
ΕΙΝΑΙ.  ν ΕΙΣ τ ν κόλπον το  Πατρός.Ὁ ὤ ὸ ῦ

Στον Λουκά 2:11 λέει,

«Διότι σ μερον γενν θη ε ς σ ς ν πόλει Δαβ δ σωτ ρ, στις ε ναι Χριστ ς Κ ριος.»ή ἐ ή ἰ ἐ ᾶ ἐ ὶ ή ὅ ἶ ὸ ύ

Γεννήθηκε ως ο Χριστός, και οχτώ μέρες αργότερα όταν περιετέμνετο ονομάσθηκε 
Ιησούς, καθώς τους είχε πει ο Άγγελος. Γεννήθηκα ένας Μπράνχαμ. Όταν γεννήθηκα μου 
δώσανε το όνομα Γουίλλιαμ. Ήταν ΧΡΙΣΤΟΣ αλλά όταν Του δόθηκε ένα όνομα εδώ κάτω 
ανάμεσα στους ανθρώπους. Αυτή η εξωτερική σκηνή που οι άνθρωποι μπορούσαν να δουν 
λεγόταν Ιησούς. Ήταν ο Κύριος της Δόξας, ο Παντοκράτωρ φανερωμένος σε σάρκα. Είναι ο 
Θεός ο Πατέρας, ο Υιός, και το Άγιο Πνεύμα. Είναι όλα αυτά.

Πατέρας, Υιός, και Άγιο Πνεύμα είναι απλά τίτλοι. Δεν είναι ονόματα. Για αυτό 
βαπτίζουμε εις το Όνομα του Κυρίου Ιησού Χριστού, γιατί αυτό είναι όνομα, όχι τίτλος. 
Είναι το όνομα αυτών των τίτλων, όπως παίρνεις ένα νεογέννητο μωρό που είναι υιός και το 
ονομάζεις. Μωρό είναι αυτό που είναι, υιός είναι ο τίτλος του, και τον ονομάζεις, Τζων Χένρι 
Μπράουν. Δεν βαπτίζεις απλά στο «Όνομα του Ιησού». Υπάρχουν χιλιάδες Ιησούδες στον 
κόσμο και υπήρχαν και πριν τον Ιησού, τον Σωτήρα μας. Αλλά μόνο ένας από αυτούς 
γεννήθηκε ο Χριστός, «Κύριος Ιησούς Χριστός».

Οι άνθρωποι μιλάνε για τον Ιησού ότι είναι ο Αιώνιος Υιός του Θεού. Τώρα αυτό δεν 
είναι αντίφαση; Ποιος έχει ακούσει για κάποιον «Υιό» να είναι αιώνιος; Οι Υιοί έχουν αρχή, 
αλλά αυτό που είναι αιώνιο δεν είχε ποτέ αρχή. Είναι ο Αιώνιος Θεός (Γιαχβέ/Ιεοβά) 
φανερωμένος σε σάρκα.

Στο Ευαγγέλιο του Αγ. Ιωάννη λέει,

« ν ρχ  το  Λόγος, κα   Λόγος το παρ  τ  Θε , κα  Θε ς το  Λόγος. Κα   Ἐ ἀ ῇ ἦ ὁ ὶ ὁ ἦ ὰ ῷ ῷ ὶ ὸ ἦ ὁ ὶ ὁ
Λόγος γεινε σ ρξ κα  κατ κησε μεταξ  μ ν.»ἔ ὰ ὶ ῴ ὺ ἡ ῶ

Ήταν ο Αληθινός και Πιστός Μάρτυς στον αιώνιο Λόγο του Πατέρα. Ήταν ένας Προφήτης 
και μπορούσε να πει ότι Του έλεγε ο Πατέρας να πει. Είπε, «  Πατ ρ ε ναι ν μο ». Αυτό Ὁ ή ἶ ἐ ἐ ί
είπε το σκήνωμα, ο Ιησούς, «  Πατ ρ ε ναι ν μο ».Ὁ ή ἶ ἐ ἐ ί

Ο Θεός έχει πολλούς τίτλους: «  Δικαιοσ νη μ ν», και «  E ρ νη μ ν», και «Ἡ ύ Ἡ ῶ Ἡ ἰ ή Ἡ ῶ  Ὁ
Α ωνίως Παρώνἰ », και «  Πατήρ», και «  Υ ός», και «Τό γιον Πνε μα»· αλλά έχει μόνο έναὉ Ὁ ἱ Ἃ ῦ  
ανθρώπινο όνομα και αυτό το όνομα είναι Ιησούς.



Μην μπερδεύεστε επειδή έχει τρία λειτουργήματα/τρεις λειτουργίες/τρία αξιώματα ή 
επειδή μια τριπλή φανέρωση. Στη γη ήταν ένας Προφήτης· στον Ουρανό είναι Ιερέας· και 
επιστρέφοντας στη γη, είναι Βασιλεύς Βασιλέων. «  ν» – Δηλαδή ο Ιησούς, ο Προφήτης. Ὁᾞ
«  ν» – Δηλαδή Αυτός, ο Αρχιερέας, που μεσιτεύει – Ένας που δύναται να συμπαθήσει ὉὪ
τις ασθένειές μας. «  ρχόμενος» – Δηλαδή ο ερχόμενος Βασιλιάς. Στην γη ήταν ο Λόγος – Ὁ Ἐ
ο Προφήτης. Ο Μωυσής είπε για Αυτόν, « τι Κ ριος  Θε ς σας θ λει ναστ σει προφ την Ὅ ύ ὁ ὸ έ ἀ ή ή

ς μ , κα  π σα ψυχ , τις δ ν κο σ  το  προφ του κε νου, θ λει ξολοθρευθ  κ το  ὡ ἐ έ ὶ ᾶ ή ἥ ὲ ἀ ύ ῃ ῦ ή ἐ ί έ ἐ ῆ ἐ ῦ
λαο .»ῦ

Προσέξτε αυτά τα γεγονότα για τον Ιησού. Στη γη ήταν Προφήτης, Αρνίο, και Υιός. Αυτό 
δεν Τον έκανε τρεις. Δεν ήταν παρά φανερώσεις ή λειτουργήματα/λειτουργίες/αξιώματα 
του Ενός Προσώπου, του Ιησού.

Τώρα, υπάρχει ένα πολύ αγαπημένο κομμάτι της Γραφής που οι τριαδιστές νομίζουν ότι 
αποδεικνύει το επιχείρημά τους για περισσότερα από ένα Πρόσωπο στην Θεότητα.

Είναι η Αποκάλυψη 5:6-8

«Κα  ε δον κα  δο  ν μ σ  το  θρόνου κα  τ ν τεσσ ρων ζώων κα  ν μ σ  τ ν ὶ ἶ ὶ ἰ ὺ ἐ έ ῳ ῦ ὶ ῶ ά ὶ ἐ έ ῳ ῶ
πρεσβυτ ρων ρν ον στ μενον ς σφαγμ νον, χον κ ρατα πτ  κα  φθαλμο ς πτ , έ Ἀ ί ἱ ά ὡ ἐ έ ἔ έ ἑ ὰ ὶ ὀ ὺ ἑ ά
ο τινες ε ναι τ  πτ  πνε ματα το  Θεο  τ  πεσταλμ να ε ς π σαν τ ν γ ν. Κα  λθε κα  ἵ ἶ ὰ ἑ ὰ ύ ῦ ῦ ὰ ἀ έ ἰ ᾶ ὴ ῆ ὶ ἦ ὶ
λαβε τ  βιβλ ον κ τ ς δεξι ς το  καθημ νου π  το  θρόνου. Κα  τε λαβε τ  βιβλ ον, τἔ ὸ ί ἐ ῆ ᾶ ῦ έ ἐ ὶ ῦ ὶ ὅ ἔ ὸ ί ὰ  

τ σσαρα ζ α κα  ο  ε κοσιτ σσαρες πρεσβ τεροι πεσον νώπιον το  ρν ου, χοντες έ ῶ ὶ ἱ ἰ έ ύ ἔ ἐ ῦ Ἀ ί ἔ
καστος κιθ ρας κα  φι λας χρυσ ς πλ ρεις θυμιαμ των, α τινες ε ναι α  προσευχα  τ ν ἕ ά ὶ ά ᾶ ή ά ἵ ἶ ἱ ὶ ῶ
γ ων».ἁ ί

Πράγματι αυτά τα εδάφια, αν ήταν απομονωμένα, θα φαινόντουσαν σαν να 
αποδείκνυαν το επιχείρημά τους. Προσέξτε, είπα, αυτά τα ΑΠΟΜΟΝΟΜΕΝΑ εδάφια.

Όμως, διαβάστε στην Αποκάλυψη 4:2-3 και 9-11,

«Κα  ε θ ς λθον ε ς πνευματικ ν κστασιν· κα  δο , θρόνος κειτο ν τ  ο ραν , καὶ ὐ ὺ ἦ ἰ ή ἔ ὶ ἰ ύ ἔ ἐ ῷ ὐ ῷ ὶ  
π  το  θρόνου τό ΤΙΣ καθ μενος. κα   καθ μενος το μοιος κατ  τ ν θ αν μ  λ θον ἐ ὶ ῦ ἦ ή ὶ ὁ ή ἦ ὅ ὰ ὴ έ ὲ ί
ασπιν κα  σ ρδινον· κα  το ρις κ κλ  το  θρόνου μο α κατ  τ ν θ αν μ  σμ ραγδον. ἴ ὶ ά ὶ ἦ ἴ ύ ῳ ῦ ὁ ί ὰ ὴ έ ὲ ά

Κα  ταν προσφ ρωσι τ  ζ α δόξαν κα  τιμ ν κα  ε χαριστ αν ε ς τ ν καθ μενον π  το  ὶ ὅ έ ὰ ῶ ὶ ή ὶ ὐ ί ἰ ὸ ή ἐ ὶ ῦ
θρόνου, ε ς τ ν ζ ντα ε ς το ς α νας τ ν α ώνων, ο  ε κοσιτ σσαρες πρεσβ τεροι ἰ ὸ ῶ ἰ ὺ ἰῶ ῶ ἰ ἱ ἰ έ ύ
θ λουσι π σει νώπιον το  καθημ νου π  το  θρόνου, κα  θ λουσι προσκυν σει τ ν έ έ ἐ ῦ έ ἐ ὶ ῦ ὶ έ ή ὸ
ζ ντα ε ς το ς α νας τ ν α ώνων, κα  θ λουσι β λει το ς στεφ νους α τ ν νώπιον το  ῶ ἰ ὺ ἰῶ ῶ ἰ ὶ έ ά ὺ ά ὑ ῶ ἐ ῦ
θρόνου, λ γοντες· ξιος ε σαι, Κ ριε, ν  λ β ς τ ν δόξαν κα  τ ν τιμ ν κα  τ ν δ ναμιν, έ Ἄ ἶ ύ ὰ ά ῃ ὴ ὶ ὴ ή ὶ ὴ ύ
διότι σ  κτισας τ  π ντα, κα  δι  τ  θ λημ  σου π ρχουσι κα  κτ σθησαν.»ὺ ἔ ὰ ά ὶ ὰ ὸ έ ά ὑ ά ὶ ἐ ί

Επιμελώς προσέξτε ότι στο εδάφιο δύο λέει, «ΤΙΣ» (όχι δύο ή τρεις αλλά ΕΝΑΣ) 
καθήμενος π  το  θρόνου. Στο εδάφιο τρία λέει, « » καθ μενος (ΟΧΙ ο ) το μοιος κατ  ἐ ὶ ῦ Ὁ ή ἱ ἦ ὅ ὰ
τ ν θ αν μ  λ θον ασπιν. Στο εδάφιο εννέα λέει ότι προσφ ρωσι τ  ζ α δόξαν κα  τιμ ν καὴ έ ὲ ί ἴ έ ὰ ῶ ὶ ή ὶ 
ε χαριστ αν ε ς «ΤΟΝ» καθ μενον (όχι τούς). Στο εδάφιο δέκα λέει ότι ο  ε κοσιτ σσαρες ὐ ί ἰ ή ἱ ἰ έ
πρεσβ τεροι θ λουσι π σει νώπιον «ΤΟΥ» καθημ νου (όχι τ ν). Στο εδάφιο έντεκα λέει ότι ύ έ έ ἐ έ ῶ
είπαν, ξιος ε σαι, ΚΥΡΙΕ (όχι Κύριοι). Επίσης στο εδάφιο έντεκα λέει αυτός ο ΕΝΑΣ στον Ἄ ἶ
θρόνο ήταν ο «Δημιουργός», ο Οποίος είναι ο Ιησούς (Ιωάννης 1:3), ο Οποίος είναι ο Θεός-
Το Πνεύμα-ο Γιαχβέ/Ιεοβά της Παλαιάς Διαθήκης (Γένεσις 1:1).

Αλλά ας μην σταματήσουμε εκεί. Διαβάστε τώρα στην Αποκάλυψη 3:21,



« στις νικ , θ λω δώσει ε ς α τ ν ν  καθ σ  μετ  μο  ν τ  θρόν  μου, καθώς κα  Ὅ ᾷ έ ἰ ὐ ὸ ὰ ή ῃ ᾿ ἐ ῦ ἐ ῷ ῳ ὶ
γ  ν κησα κα  κ θησα μετ  το  Πατρ ς μου ν τ  θρόν  α το .»ἐ ὼ ἐ ί ὶ ἐ ά ὰ ῦ ὸ ἐ ῷ ῳ ὐ ῦ

Επίσης διαβάστε στους Εβραίους 12:2,

« ποβλ ποντες ε ς τ ν ησο ν, τ ν ρχηγ ν κα  τελειωτ ν τ ς π στεως, στις π ρ τ ς Ἀ έ ἰ ὸ Ἰ ῦ ὸ ἀ ὸ ὶ ή ῆ ί ὅ ὑ ὲ ῆ
χαρ ς τ ς προκειμ νης ε ς α τ ν π φερε σταυρόν, καταφρον σας τ ν α σχ νην, κα  ᾶ ῆ έ ἰ ὐ ὸ ὑ έ ή ὴ ἰ ύ ὶ
κ θησεν ν δεξι  το  θρόνου το  Θεο .»ἐ ά ἐ ᾷ ῦ ῦ ῦ

Προσέξτε ότι σύμφωνα με τον Ιησού τον Ίδιο, ο Οποίος έγραψε την Αποκάλυψη, κ θησεἐ ά  
ΜΕΤΑ το  Πατρ ς. Το Πνεύμα στον Παύλο (το Οποίο Πνεύμα είναι το Πνεύμα του Χριστού, ῦ ὸ
διότι Αυτό είναι το Πνεύμα της Προφητείας με το Οποίο έρχεται ο Λόγος) λέει ότι Α τός ὐ
κ θησεν ΕΝ ΔΕΞΙΑ το  Θεο . Αλλά όταν ο Ιωάννης κοίταξε είδε μόνο «ΕΝΑΝ» στο θρόνο. ἐ ά ῦ ῦ

Και δεν είναι μέχρι την Αποκάλυψη 5:6-8 (η οποία ακολουθεί χρονικά την Αποκάλυψη 4:2-3) 
που βλέπουμε το «Αρνίο» να λαμβάνει το βιβλίο από «ΤΟΥ» καθημ νου π  το  θρόνου, έ ἐ ὶ ῦ
όπως αναφέρεται στην Αποκάλυψη 4:2-3 και 9-10. Τι είναι; Είναι το μυστήριο του «ΕΝΟΣ 
ΘΕΟΥ.» Αυτός (ο Ιησούς), εξήλθε από τον Θεό, φανερώθηκε σε σάρκα, πέθανε, και 
αναστήθηκε πάλι, και επέστρεψε στον «κόλπον το  Πατρός». Όπως είπε ο Ιωάννης, «  ῦ ὁ
μονογεν ς Υ ός,  ν ΕΙΣ τ ν κόλπον το  Πατρός, κε νος φαν ρωσεν α τόν.» Ιωάννης ή ἱ ὁ ὤ ὸ ῦ ἐ ῖ ἐ έ ὐ
1:18. Ήταν τώρα καιρός για τον Θεό (Μεσσία) να επιστρέψει και να διεκδικήσει την νύφη 
Του και να παραστήσει τον εαυτό Του (να κάνει τον εαυτό Του γνωστό) στον Ισραήλ. Έτσι 
βλέπουμε τον Θεό πάλι να εξέρχεται εμπρός για να αναλάβει μια φυσική σχέση με τον 
άνθρωπο ως ο «Υιός Δαβίδ, Βασιλεύς Βασιλέων και Κύριος Κυρίων, και Νυμφίος της 
Νύμφης των Εθνών. ΔΕΝ είναι «Δύο» Θεοί, αλλά απλά ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ που φανερώνει το 
ισχυρό Του τριπλό αξίωμα/την ισχυρή Του τριπλή λειτουργία και τίτλο.

Οι άνθρωποι γνώριζαν ότι ήταν Προφήτης. Γνώριζαν το σημείο του Μεσσία το οποίο 
μπορούσε να έρθει μόνο μέσω του προφήτη.

Ιωάννης 1:44-51,

« το δ   Φ λιππος π  Βηθσαϊδ , κ τ ς πόλεως νδρ ου κα  Π τρου. Ε ρ σκει Ἦ ὲ ὁ ί ἀ ὸ ᾶ ἐ ῆ Ἀ έ ὶ έ ὑ ί
Φ λιππος τ ν Ναθανα λ κα  λ γει πρ ς α τόν· κε νον τ ν πο ον γραψεν  Μωϋσ ς ν ί ὸ ή ὶ έ ὸ ὐ Ἐ ῖ ὸ ὁ ῖ ἔ ὁ ῆ ἐ
τ  νόμ  κα  ο  προφ ται ε ρ καμεν, ησο ν τ ν υ ν το  ωσ φ τ ν π  Ναζαρ τ. Κα  ῷ ῳ ὶ ἱ ῆ ὑ ή Ἰ ῦ ὸ ἱὸ ῦ Ἰ ή ὸ ἀ ὸ έ ὶ
ε πε πρ ς α τ ν  Ναθανα λ· κ Ναζαρ τ δ ναται ν  προ λθ  τι γαθόν; Λ γει πρ ς ἶ ὸ ὐ ὸ ὁ ή Ἐ ὲ ύ ὰ έ ῃ ἀ έ ὸ
α τ ν  Φ λιππος, ρχου κα  δε. Ε δεν  ησο ς τ ν Ναθανα λ ρχόμενον πρ ς α τ ν καὐ ὸ ὁ ί Ἔ ὶ ἴ ἶ ὁ Ἰ ῦ ὸ ή ἐ ὸ ὐ ὸ ὶ  
λ γει περ  α το · δο , ληθ ς σραηλ της, ε ς τ ν πο ον δόλος δ ν π ρχει. Λ γει πρ ς έ ὶ ὐ ῦ Ἰ ύ ἀ ῶ Ἰ ί ἰ ὸ ὁ ῖ ὲ ὑ ά έ ὸ
α τ ν  Ναθανα λ· Πόθεν μ  γινώσκεις; πεκρ θη  ησο ς κα  ε πε πρ ς α τόν· Πρ ν  ὐ ὸ ὁ ή ὲ Ἀ ί ὁ Ἰ ῦ ὶ ἶ ὸ ὐ ὶ ὁ
Φ λιππος σ  φων ξ , ντα ποκ τω τ ς συκ ς, ε δόν σε. πεκρ θη  Ναθανα λ κα  λ γει ί ὲ ά ῃ ὄ ὑ ά ῆ ῆ ἶ Ἀ ί ὁ ή ὶ έ
πρ ς α τόν· αββ , σ  ε σαι  Υ ς το  Θεο , σ  ε σαι  βασιλε ς το  σρα λ. πεκρ θη ὸ ὐ Ῥ ί ὺ ἶ ὁ ἱὸ ῦ ῦ ὺ ἶ ὁ ὺ ῦ Ἰ ή Ἀ ί ὁ  

ησο ς κα  ε πε πρ ς α τόν· πειδ  σο  ε πον· ε δόν σε ποκ τω τ ς συκ ς, πιστε εις; Ἰ ῦ ὶ ἶ ὸ ὐ Ἐ ή ὶ ἶ ἶ ὑ ά ῆ ῆ ύ
μεγαλ τερα το των θ λεις δε . Κα  λ γει πρ ς α τόν· ληθ ς, ληθ ς σ ς λ γω· π  το  ή ύ έ ἰ ῖ ὶ έ ὸ ὐ Ἀ ῶ ἀ ῶ ᾶ έ ἀ ὸ ῦ
ν ν θ λετε δε  τ ν ο ραν ν νε γμ νον κα  το ς γγ λους το  Θεο  ναβα νοντας κα  ῦ έ ἰ ῖ ὸ ὐ ὸ ἀ ῳ έ ὶ ὺ ἀ έ ῦ ῦ ἀ ί ὶ
καταβα νοντας π  τ ν Υ ν το  νθρώπου.»ί ἐ ὶ ὸ ἱὸ ῦ ἀ

Η ικανότητα να διακρίνει τους διαλογισμούς της καρδιάς στους ανθρώπους έκανε τους 
εκλεκτούς του Θεού να καταλάβουν ότι εδώ ήταν ο Μεσσίας, ο χρισμένος Λόγος του Θεού.

Εβραίους 4:12,



«Διότι  λόγος το  Θεο  ε ναι ζ ν κα  νεργ ς κα  κοπτερώτερος π ρ π σαν δ στομον ὁ ῦ ῦ ἶ ῶ ὶ ἐ ὸ ὶ ὑ ὲ ᾶ ί
μ χαιραν κα  δι ρχεται μ χρι διαιρ σεως ψυχ ς τε κα  πνε ματος, ρμ ν τε κα  μυελ ν, ά ὶ έ έ έ ῆ ὶ ύ ἁ ῶ ὶ ῶ
κα  διερευν  το ς διαλογισμο ς κα  τ ς ννο ας τ ς καρδ ας.»ὶ ᾷ ὺ ὺ ὶ ὰ ἐ ί ῆ ί

Όταν η γυναίκα στο πηγάδι Τον άκουσε να διακρίνει/διερευνά τους διαλογισμούς της 
καρδιάς της Τον επευφήμησε ως προφήτη, δηλώνοντας ότι ο Μεσσίας θα ήταν γνωστός για 
αυτήν την μεγάλη ικανότητα.

Ιωάννης 4:7-26,

« ρχεται γυν  τις κ τ ς Σαμαρε ας, δι  ν  ντλ σ  δωρ. Λ γει πρ ς α τ ν  ησο ς· Ἔ ή ἐ ῆ ί ὰ ὰ ἀ ή ῃ ὕ έ ὸ ὐ ή ὁ Ἰ ῦ
Δ ς μοι ν  π ω. Διότι ο  μαθητα  α το  ε χον π γει ε ς τ ν πόλιν, δι  ν  γορ σωσι ὸ ὰ ί ἱ ὶ ὐ ῦ ἶ ὑ ά ἰ ὴ ὰ ὰ ἀ ά
τροφ ς. Λ γει λοιπ ν πρ ς α τ ν  γυν   Σαμαρε τις· Π ς σ , ουδα ος ν, ζητε ς ν  ά έ ὸ ὸ ὐ ὸ ἡ ή ἡ ῖ ῶ ύ Ἰ ῖ ὤ ῖ ὰ
π ς παρ  μο , τις ε μαι γυν  Σαμαρε τις; Διότι δ ν συγκοινωνο σιν ο  ουδα οι μ  το ς ίῃ ᾿ ἐ ῦ ἥ ἶ ή ῖ ὲ ῦ ἱ Ἰ ῖ ὲ ὺ
Σαμαρε τας. πεκρ θη  ησο ς κα  ε πε πρ ς α τ ν· ν ξευρες τ ν δωρε ν το  Θεο , ί Ἀ ί ὁ Ἰ ῦ ὶ ἶ ὸ ὐ ή Ἐὰ ἤ ὴ ὰ ῦ ῦ
κα  τ ς ε ναι  λ γων σοι, Δ ς μοι ν  π ω, σ  θελες ζητ σει παρ  α το , κα  θελε σο  ὶ ί ἶ ὁ έ ὸ ὰ ί ὺ ἤ ή ᾿ ὐ ῦ ὶ ἤ ὶ
δώσει δωρ ζ ν. Λ γει πρ ς α τ ν  γυν · Κ ριε, ο τε ντλημα χεις, κα  τ  φρ αρ ε ναι ὕ ῶ έ ὸ ὐ ὸ ἡ ή ύ ὔ ἄ ἔ ὶ ὸ έ ἶ
βαθ · πόθεν λοιπ ν χεις τ  δωρ τ  ζ ν; μ πως σ  ε σαι μεγαλ τερος το  πατρ ς μ ν ύ ὸ ἔ ὸ ὕ ὸ ῶ ή ὺ ἶ ή ῦ ὸ ἡ ῶ

ακώβ, στις δωκεν ε ς μ ς τ  φρ αρ, κα  α τ ς πιεν ξ α το  κα  ο  υ ο  α το  κα  τ  Ἰ ὅ ἔ ἰ ἡ ᾶ ὸ έ ὶ ὐ ὸ ἔ ἐ ὐ ῦ ὶ ἱ ἱ ὶ ὐ ῦ ὶ ὰ
θρ μματα α το ; πεκρ θη  ησο ς κα  ε πε πρ ς α τ ν· Π ς στις π νει κ το  δατος έ ὐ ῦ Ἀ ί ὁ Ἰ ῦ ὶ ἶ ὸ ὐ ή ᾶ ὅ ί ἐ ῦ ὕ
το του θ λει διψ σει π λιν· στις μως π  κ το  δατος, τ  πο ον γ  θ λω δώσει ε ς ύ έ ή ά ὅ ὅ ίῃ ἐ ῦ ὕ ὸ ὁ ῖ ἐ ὼ έ ἰ
α τόν, δ ν θ λει διψ σει ε ς τ ν α να, λλ  τ  δωρ, τ  πο ον θ λω δώσει ε ς α τόν, ὐ ὲ έ ή ἰ ὸ ἰῶ ἀ ὰ ὸ ὕ ὸ ὁ ῖ έ ἰ ὐ
θ λει γε νει ν α τ  πηγ  δατος ναβλ ζοντος ε ς ζω ν α ώνιον. Λ γει πρ ς α τ ν  έ ί ἐ ὐ ῷ ή ὕ ἀ ύ ἰ ή ἰ έ ὸ ὐ ὸ ἡ
γυν · Κ ριε, δ ς μοι το το τ  δωρ, δι  ν  μ  διψ  μηδ  ν  ρχωμαι δ  ν  ντλ . Λ γει ή ύ ὸ ῦ ὸ ὕ ὰ ὰ ή ῶ ὲ ὰ ἔ ἐ ὼ ὰ ἀ ῶ έ
πρ ς α τ ν  ησο ς· παγε, κ λεσον τ ν νδρα σου κα  λθ  δώ. πεκρ θη  γυν  κα  ὸ ὐ ή ὁ Ἰ ῦ Ὕ ά ὸ ἄ ὶ ἐ ὲ ἐ Ἀ ί ἡ ή ὶ
ε πε· Δ ν χω νδρα. Λ γει πρ ς α τ ν  ησο ς· Καλ ς ε πας τι δ ν χω νδρα· διότι ἶ ὲ ἔ ἄ έ ὸ ὐ ή ὁ Ἰ ῦ ῶ ἶ ὅ ὲ ἔ ἄ
π ντε νδρας λαβες, κα  κε νος, τ ν πο ον χεις τώρα, δ ν ε ναι ν ρ σου· το το έ ἄ ἔ ὶ ἐ ῖ ὸ ὁ ῖ ἔ ὲ ἶ ἀ ή ῦ

ληθ ς ε πας. Λ γει πρ ς α τ ν  γυν · Κ ριε, βλ πω τι σ  ε σαι προφ της. Ο  πατ ρες ἀ ὲ ἶ έ ὸ ὐ ὸ ἡ ή ύ έ ὅ ὺ ἶ ή ἱ έ
μ ν ε ς το το τ  ρος προσεκ νησαν, κα  σε ς λ γετε τι ν το ς εροσολ μοις ε ναι  ἡ ῶ ἰ ῦ ὸ ὄ ύ ὶ ῖ έ ὅ ἐ ῖ Ἱ ύ ἶ ὁ

τόπος που πρ πει ν  προσκυν μεν. Λ γει πρ ς α τ ν  ησο ς· Γ ναι, π στευσόν μοι τι ὅ έ ὰ ῶ έ ὸ ὐ ή ὁ Ἰ ῦ ύ ί ὅ
ρχεται ρα, τε ο τε ε ς τ  ρος το το ο τε ε ς τ  εροσόλυμα θ λετε προσκυν σει τ ν ἔ ὥ ὅ ὔ ἰ ὸ ὄ ῦ ὔ ἰ ὰ Ἱ έ ή ὸ

Πατ ρα. Σε ς προσκυνε τε κε νο τ  πο ον δ ν ξε ρετε, με ς προσκυνο μεν κε νο τ  έ ῖ ῖ ἐ ῖ ὸ ὁ ῖ ὲ ἐ ύ ἡ ῖ ῦ ἐ ῖ ὸ
πο ον ξε ρομεν, διότι  σωτηρ α ε ναι κ τ ν ουδα ων. Πλ ν ρχεται ρα, κα  δη ὁ ῖ ἐ ύ ἡ ί ἶ ἐ ῶ Ἰ ί ή ἔ ὥ ὶ ἤ

ε ναι, τε ο  ληθινο  προσκυνητα  θ λουσι προσκυν σει τ ν Πατ ρα ν πνε ματι κα  ἶ ὅ ἱ ἀ ὶ ὶ έ ή ὸ έ ἐ ύ ὶ
ληθε · διότι  Πατ ρ τοιο τους ζητε  το ς προσκυνο ντας α τόν.  Θε ς ε ναι Πνε μα, ἀ ίᾳ ὁ ή ύ ῖ ὺ ῦ ὐ Ὁ ὸ ἶ ῦ

κα  ο  προσκυνο ντες α τ ν ν πνε ματι κα  ληθε  πρ πει ν  προσκυν σι. Λ γει πρ ς ὶ ἱ ῦ ὐ ὸ ἐ ύ ὶ ἀ ίᾳ έ ὰ ῶ έ ὸ
α τ ν  γυν · ξε ρω τι ρχεται  Μεσσ ας,  λεγόμενος Χριστός· ταν λθ  κε νος, ὐ ὸ ἡ ή Ἐ ύ ὅ ἔ ὁ ί ὁ ὅ ἔ ῃ ἐ ῖ
θ λει ναγγε λει ε ς μ ς π ντα. Λ γει πρ ς α τ ν  ησο ς· γ  ε μαι,  λαλ ν σοι.»έ ἀ ί ἰ ἡ ᾶ ά έ ὸ ὐ ή ὁ Ἰ ῦ Ἐ ὼ ἶ ὁ ῶ

Στην Αποκάλυψη 15:3 λέει,

«Κα  ψαλλον τ ν δ ν Μωϋσ ως το  δο λου το  Θεο  κα  τ ν δ ν το  ρν ου, ὶ ἔ ὴ ᾠ ή έ ῦ ύ ῦ ῦ ὶ ὴ ᾠ ή ῦ Ἀ ί
λ γοντες· Μεγ λα κα  θαυμαστ  τ  ργα σου, Κ ριε Θε  παντοκρ τωρ· δ καιαι κα  έ ά ὶ ὰ ὰ ἔ ύ ὲ ά ί ὶ

ληθινα  α  δο  σου, βασιλε  τ ν γ ων.»ἀ ὶ ἱ ὁ ὶ ῦ ῶ ἁ ί

Το βλέπετε; Το ΑΡΝΙΟ, ο Αρχιερέας που κρατάει το αίμα Του ως εξιλέωση πάνω στο 
ιλαστήριο για τις αμαρτίες μας είναι ο Κύριος Θεός Παντοκράτωρ. Αυτό είναι το παρών 
αξίωμα/η παρούσα λειτουργία. Αυτό είναι που κάνει τώρα, επικαλείται το αίμα Του για τις 
αμαρτίες μας. Αλλά μια μέρα αυτό το Αρνίο θα γίνει ο Λέων εκ της φυλής του Ιούδα. Θα 
εξέλθει εν δυνάμει και δόξα και θα λάβει την εξουσία Του να βασιλεύσει ως Βασιλιάς. Είναι 



ο ερχόμενος Βασιλιάς σε αυτή τη γη. Φυσικά, αυτό δεν σημαίνει ότι δεν είναι Βασιλιάς 
τώρα. Διότι είναι ο Βασιλιάς μας, Βασιλιάς των Αγίων. Αυτή τη στιγμή είναι ένα πνευματικό 
βασίλειο. Δεν είναι του συστήματος αυτού του κόσμου καθώς και εμείς δεν είμαστε αυτού 
του κόσμου. Αυτός είναι ο λόγος που συμπεριφερόμαστε διαφορετικά από τον κόσμο. Η 
υπηκοότητά μας είναι στον ουρανό. Αντανακλούμε το Πνεύμα του κόσμου της αναγέννησής 
μας όπου ο Ιησούς είναι ο Βασιλιάς. Για αυτό οι γυναίκες μας δεν φοράνε αντρικές 
ενδυμασίες ή δεν κόβουν τα μαλλιά τους ή δεν βάζουν όλα αυτά τα κοσμητικά που αρέσουν 
τόσο πολύ στον κόσμο. Για αυτό οι άντρες μας δεν πίνουν και δεν καπνίζουν και δεν 
συνεχίζουν στην αμαρτία. Η εξουσία μας είναι εξουσία πάνω στην αμαρτία και είναι εν 
δυνάμει μέσω της ισχύος που είναι στο Πνεύμα του Χριστού το Οποίο κατοικεί μέσα μας. 
Κάθε βασίλειο στη γη θα διαλυθεί, αλλά το δικό μας θα μείνει.

Τώρα μιλούσαμε για τα λειτουργήματα/τις λειτουργίες/τα αξιώματα του ενός αληθινού 
Θεού και παρατηρούμε την δόξα Του σε μια Βιβλική μελέτη. Αλλά δεν είναι για να τον 
γνωρίσουμε διανοητικά. Γνωρίζεται Βιβλικά· μέσω Πνευματικής αποκάλυψης. Αυτός ο Ίδιος 
ο Οποίος ήταν γνωστός ως Ιησούς εν σάρκα επέστρεψε ως στήλη φωτός. Αλλά υποσχέθηκε 
ότι θα επιστρέψει πάλι και θα σκηνώσει ανάμεσα στους ανθρώπους Του μέσω του 
Πνεύματος. Και την ημέρα της Πεντηκοστής αυτή η στήλη φωτός κατέβηκε και χωρίστηκε σε 
γλώσσες πυρός πάνω στον καθένα τους. Τι έκανε ο Θεός; Χώριζε τον εαυτό Του στην 
εκκλησία, δίνοντας σε όλους αυτούς τους άντρες και τις γυναίκες ένα μέρος του εαυτού 
Του. Μοίρασε τον εαυτό Του στην εκκλησία Του όπως ακριβώς είπε ότι θα έκανε.

Ιωάννης 14:16-23

«Κα  γ  θ λω παρακαλ σει τ ν Πατ ρα, κα  θ λει σ ς δώσει λλον Παρ κλητον, δι  ὶ ἐ ὼ έ έ ὸ έ ὶ έ ᾶ ἄ ά ὰ
ν  μ ν  μεθ  μ ν ε ς τ ν α να, τ  Πνε μα τ ς ληθε ας, τ  πο ον  κόσμος δ ν δ ναταιὰ έ ῃ ᾿ ὑ ῶ ἰ ὸ ἰῶ ὸ ῦ ῆ ἀ ί ὸ ὁ ῖ ὁ ὲ ύ  
ν  λ β , διότι δ ν βλ πει α τ  ο δ  γνωρ ζει α τό· σε ς μως γνωρ ζετε α τό, διότι μ νει ὰ ά ῃ ὲ έ ὐ ὸ ὐ ὲ ί ὐ ῖ ὅ ί ὐ έ
μεθ  μ ν κα  ν μ ν θ λει ε σθαι. Δ ν θ λω σ ς φ σει ρφανο ς· ρχομαι πρ ς σ ς. ᾿ ὑ ῶ ὶ ἐ ὑ ῖ έ ἶ ὲ έ ᾶ ἀ ή ὀ ύ ἔ ὸ ἐ ᾶ

τι λ γον κα   κόσμος πλ ον δ ν μ  βλ πει, σε ς μως μ  βλ πετε, διότι γ  ζ  κα  σε ς Ἔ ὀ ί ὶ ὁ έ ὲ ὲ έ ῖ ὅ ὲ έ ἐ ὼ ῶ ὶ ῖ
θ λετε ζ . ν κε ν  τ  μ ρ  σε ς θ λετε γνωρ σει, τι γ  ε μαι ν τ  Πατρ  μου κα  σε ςέ ῇ Ἐ ἐ ί ῃ ῇ ἡ έ ᾳ ῖ έ ί ὅ ἐ ὼ ἶ ἐ ῷ ὶ ὶ ῖ  
ν μο  κα  γ  ν μ ν.  χων τ ς ντολ ς μου κα  φυλ ττων α τ ς, κε νος ε ναι  ἐ ἐ ὶ ὶ ἐ ὼ ἐ ὑ ῖ Ὁ ἔ ὰ ἐ ὰ ὶ ά ὐ ά ἐ ῖ ἶ ὁ
γαπ ν με·  δ  γαπ ν με θ λει γαπηθ  π  το  Πατρ ς μου, κα  γ  θ λω γαπ σει ἀ ῶ ὁ ὲ ἀ ῶ έ ἀ ῆ ὑ ὸ ῦ ὸ ὶ ἐ ὼ έ ἀ ή

α τ ν κα  θ λω φανερώσει μαυτ ν ε ς α τόν. Λ γει πρ ς α τ ν  ο δας, ο χ   ὐ ὸ ὶ έ ἐ ὸ ἰ ὐ έ ὸ ὐ ὸ ὁ Ἰ ύ ὐ ὶ ὁ
σκαριώτης· Κ ριε, τ  συμβα νει τι μ λλεις ν  φανερώσ ς σεαυτ ν ε ς μ ς κα  ο χ  ε ς Ἰ ύ ί ί ὅ έ ὰ ῃ ὸ ἰ ἡ ᾶ ὶ ὐ ὶ ἰ

τ ν κόσμον; πεκρ θη  ησο ς κα  ε πε πρ ς α τόν· ν τις μ  γαπ , τ ν λόγον μου ὸ Ἀ ί ὁ Ἰ ῦ ὶ ἶ ὸ ὐ Ἐὰ ὲ ἀ ᾷ ὸ
θ λει φυλ ξει, κα   Πατ ρ μου θ λει γαπ σει α τόν, κα  πρ ς α τ ν θ λομεν λθε  κα  έ ά ὶ ὁ ή έ ἀ ή ὐ ὶ ὸ ὐ ὸ έ ἐ ῖ ὶ
ν α τ  θ λομεν κατοικ σει.»ἐ ὐ ῷ έ ή

Είπε ότι θα παρακαλέσει τον Πατέρα οποίος θα έστελνε άλλον Παράκλητο ο Οποίος ήταν 
ΜΑΖΙ τους (με τους μαθητές) ήδη αλλά ΟΧΙ ΜΕΣΑ τους. Αυτός ήταν ο Χριστός. Τότε στο 
εδάφιο είκοσι τρία, μιλώντας για τον εαυτό Του και τον Πατέρα, είπε ότι ΕΜΕΙΣ θ λομεν έ
λθε . ἐ ῖ Να το: «Το Πνεύμα έρχεται, το Ίδιο Πνεύμα του Θεού που φανερώθει ως ο Πατέρας, 

και ως ο Υιός, και θα φανερωθεί σε πολλούς» - ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ ο Οποίος είναι Πνεύμα.

Για αυτό δεν μπορεί κανένας άνθρωπος να έρθει και να πει ότι ο άγιος άνθρωπος είναι ο 
πάπας ή ο άγιος άνθρωπος είναι ο επίσκοπος ή ιερέας. Ο ΑΓΙΟΣ ΑΝΘΡΩΠΟΣ είναι ο Χριστός, 
το Άγιο Πνεύμα, μέσα μας. Πως τολμάει η ιεραρχία να δηλώνει ότι ο λαός δεν έχει λόγο να 
μιλήσει; Ο καθένας μας έχει κάτι να πει. Ο καθένας έχει ένα έργο, ο καθένας έχει μια 
διακονία. Το Άγιο Πνεύμα ήρθε στην Πεντηκοστή και ξεχώρισε τον εαυτό Του στον καθένα, 
ώστε να πληρωθεί αυτό που είπε ο Χριστός,



« ν κε ν  τ  μ ρ  σε ς θ λετε γνωρ σει, τι γ  ε μαι ν τ  Πατρ  μου κα  σε ς ν Ἐ ἐ ί ῃ ῇ ἡ έ ᾳ ῖ έ ί ὅ ἐ ὼ ἶ ἐ ῷ ὶ ὶ ῖ ἐ
μο  κα  γ  ν μ ν.»ἐ ὶ ὶ ἐ ὼ ἐ ὑ ῖ

Ιωάννης 14:20

Ο Μεγάλος Ων, ο Παντοκράτωρ Θεός, έχει έλθει ως Πνεύμα να πληρώσει την αληθινή 
εκκλησία Του. Έχει δικαίωμα να μετακινηθεί όπου Αυτός θέλει, και σε όποιον Αυτός θέλει. 
Δεν κάνουμε «άγιους ανθρώπους» αναμεταξύ μας, αλλά ολόκληρη η αληθινή συνάθροιση 
του Κυρίου είναι άγια, λόγω της παρουσίας του Αγίου Πνεύματος. Είναι Αυτός, το Άγιο 
Πνεύμα, που είναι άγιο, όχι η συνάθροιση από μόνη της.

Τώρα αυτό είναι η αποκάλυψη: ο Ιησούς Χριστός είναι Θεός. Ο Γιαχβέ/Ιεοβά της 
Παλαιάς Διαθήκης είναι ο Ιησούς της Νέας. Δεν έχει σημασία πόσο σκληρά προσπαθείς, δεν 
μπορείς να αποδείξεις ότι υπάρχουν ΤΡΕΙΣ Θεοί. Αλλά επίσης χρειάζεται μια αποκάλυψη 
από το Άγιο Πνεύμα για να σε κάνει να καταλάβεις την αλήθεια ότι Αυτός είναι Ένας. 
Χρειάζεται μια αποκάλυψη να δεις ότι ο Γιαχβέ/Ιεοβά της Παλαιάς Διαθήκης είναι ο Ιησούς 
της Καινής. Ο Σατανάς εισχώρησε στην εκκλησία και τύφλωσε τους ανθρώπους σε αυτή την 
αλήθεια. Και όταν τυφλώθηκαν σε αυτή, δεν πήρε πολύ καιρό ως ότου η εκκλησία της 
Ρώμης να σταματήσει να βαπτίζει στο Όνομα του Κυρίου Ιησού Χριστού.

Παραδέχομαι ότι χρειάζεται πραγματική αποκάλυψη από το Άγιο Πνεύμα να δεις την 
αλήθεια για την Θεότητα αυτές τις μέρες που είμαστε ανάμεσα σε διαστροφή τόσο πολλών 
Γραφών. Αλλά η υπερισχύουσα, νικούσα εκκλησία είναι χτισμένη σε αποκάλυψη οπότε 
μπορούμε να αναμένουμε το Θεό να αποκαλύψει την αλήθεια Του σε μας. Παρόλα αυτά, 
στην πραγματικότητα δεν χρειάζεσαι αποκάλυψη για το βάπτισμα στο νερό. Είναι εκεί και 
σε κοιτάει κατά πρόσωπο. Θα ήταν δυνατόν για ένα λεπτό οι απόστολοι να ξεφεύγανε της 
οδού από μια απευθείας εντολή του Κυρίου να βαπτίζουν εις το Όνομα του Πατρός και του 
Υιού και του Αγίου Πνεύματος και να τους βρίσκουμε σε ηθελημένη/εσκεμμένη ανυπακοή; 
Ήξεραν ποιο είναι το Όνομα, και δεν υπάρχει ούτε ένα μέρος στη Γραφή που να βαπτίζανε 
με οποιονδήποτε άλλο τρόπο από στο Όνομα του Κυρίου Ιησού Χριστού. Η κοινή λογική θα 
σου έλεγε ότι το Βιβλίο των Πράξεων είναι η εκκλησία εν δράσει/στην πράξη, και αν 
βάπτιζαν κατ’ αυτόν τον τρόπο, τότε αυτός είναι ο τρόπος να βαπτίζουμε. Τώρα αν νομίζετε 
ότι αυτό είναι δυνατό/ισχυρό, τι νομίζετε για αυτό; Οποιοσδήποτε που δεν είχε βαπτιστεί 
στο Όνομα του Κύριου Ιησού έπρεπε να βαπτιστεί πάλι.

Πράξεις 19:1-6, « ν  δ   πολλ ς το ν Κορ νθ ,  Πα λος φο  π ρασε τ  Ἐ ῷ ὲ ὁ Ἀ ὼ ἦ ἐ ί ῳ ὁ ῦ ἀ ῦ ἐ έ ὰ
νωτερικ  μ ρη λθεν ε ς φεσον· κα  ε ρ ν τινας μαθητ ς, ε πε πρ ς α το ς· λ βετε ἀ ὰ έ ἦ ἰ Ἔ ὶ ὑ ὼ ά ἶ ὸ ὐ ύ Ἐ ά

Πνε μα γιον φο  πιστε σατε; ο  δ  ε πον πρ ς α τόν· λλ  ο δ  ν π ρχ  Πνε μα ῦ Ἃ ἀ ῦ ἐ ύ ἱ ὲ ἶ ὸ ὐ Ἀ ᾿ ὐ ὲ ἄ ὑ ά ῃ ῦ
γιον κο σαμεν. Κα  ε πε πρ ς α το ς· Ε ς τ  λοιπ ν βαπτ σθητε; Ο  δ  ε πον· Ε ς τ  Ἃ ἠ ύ ὶ ἶ ὸ ὐ ύ ἰ ί ὸ ἐ ί ἱ ὲ ἶ ἰ ὸ

β πτισμα το  ω ννου. Κα  ε πεν  Πα λος·  ω ννης μ ν β πτισε β πτισμα μετανο ας, ά ῦ Ἰ ά ὶ ἶ ὁ ῦ Ὁ Ἰ ά ὲ ἐ ά ά ί
λ γων πρ ς τ ν λα ν ν  πιστε σωσιν ε ς τ ν ρχόμενον μετ  α τόν, τουτ στιν ε ς τ ν Χριστ νέ ὸ ὸ ὸ ὰ ύ ἰ ὸ ἐ ᾿ ὐ έ ἰ ὸ ὸ  

ησο ν. κο σαντες δ  βαπτ σθησαν ε ς τ  νομα το  Κυρ ου ησο . Κα  φο   Πα λος Ἰ ῦ Ἀ ύ ὲ ἐ ί ἰ ὸ ὄ ῦ ί Ἰ ῦ ὶ ἀ ῦ ὁ ῦ
π θηκεν π  α τ ν τ ς χε ρας, λθε τ  Πνε μα τ  γιον π  α το ς, κα  λ λουν γλώσσας ἐ έ ἐ ᾿ ὐ ῶ ὰ ῖ ἦ ὸ ῦ ὸ Ἃ ἐ ᾿ ὐ ύ ὶ ἐ ά

κα  προεφ τευον.» Να το. Αυτοί οι καλοί άνθρωποι στην Έφεσο είχαν ακούσει για τον ὶ ή
ερχόμενο Μεσσία. Ο Ιωάννης Τον είχε κηρύξει. Ήταν βαπτισμένοι εις μετάνοια αμαρτιών, 
κοιτώντας προς τα ΕΜΠΡΟΣ να πιστέψουν στον Ιησού. Αλλά τώρα ήταν καιρός να κοιτάξουν 
προς τα ΠΙΣΩ στον Ιησού και να βαπτιστούν εις ΑΦΕΣΗ αμαρτιών. Ήταν καιρός να λάβουν το 
Άγιο Πνεύμα. Και όταν βαπτίστηκαν στο Όνομα του Κυρίου Ιησού Χριστού, ο Παύλος 
επέθεσε τα χέρια του απάνω τους και το Άγιο Πνεύμα ήρθε επ’ αυτούς.



Ω, αυτός ο αξιαγάπητος κόσμος στην Έφεσο ήταν ωραίοι/εντάξει άνθρωποι· και αν 
κάποιοι είχαν το δικαίωμα να νοιώθουν ασφαλείς, αυτοί ήταν. Προσέξτε πόσο μακριά είχαν 
φτάσει. Είχαν φτάσει μέχρις όλο εκείνο το σημείο να δεχτούν τον ερχόμενο Μεσσία. Ήταν 
έτοιμοι για Αυτόν. Αλλά δεν βλέπετε ότι παρόλα αυτά Τον έχασαν/Τους διέφυγε; Είχε έρθει 
και είχε φύγει. Χρειαζόντουσαν να βαπτιστούν εις το Όνομα του Κυρίου Ιησού Χριστού. 
Χρειαζόντουσαν να πληρωθούν με Άγιο Πνεύμα.

Αν έχεις βαπτιστεί εις το Όνομα του Κυρίου Ιησού Χριστού, ο Θεός θα σε πληρώσει με το 
Πνεύμα Του. Αυτός είναι ο Λόγος.

Το Πράξεις 19:6 που διαβάσαμε ήταν η εκπλήρωση του Πράξεις 2:38,

«Μετανο σατε, κα  ς βαπτισθ   καστος μ ν ε ς τ  νομα το  ησο  Χριστο  ε ς ή ὶ ἄ ῇ ἕ ὑ ῶ ἰ ὸ ὄ ῦ Ἰ ῦ ῦ ἰ
φεσιν μαρτι ν, κα  θ λετε λ βει τ ν δωρε ν το  γ ου Πνε ματος.»ἄ ἁ ῶ ὶ έ ά ὴ ὰ ῦ Ἁ ί ύ

Βλέπετε, ο Παύλος, δια του Αγίου Πνεύματος, είπε ακριβώς ότι είπε ο Πέτρος δια του 
Αγίου Πνεύματος. Και ότι είχε ειπωθεί ΔΕΝ ΜΠΟΡΕΙ να αλλάξει. Έπρεπε να είναι το ίδιο από 
την Πεντηκοστή μέχρι ο απολύτως τελευταίος εκλεκτός να βαπτιστεί.

Γαλάτας 1:8,

« λλ  κα  ν με ς  γγελος ξ ο ρανο  σ ς κηρ ττ  λλο ε αγγ λιον παρ  κε νο, Ἀ ὰ ὶ ἐὰ ἡ ῖ ἤ ἄ ἐ ὐ ῦ ᾶ ύ ῃ ἄ ὐ έ ὰ ἐ ῖ
τ  πο ον σ ς κηρ ξαμεν, ς ναι ν θεμα.»ὸ ὁ ῖ ᾶ ἐ ύ ἄ ἦ ἀ ά

Τώρα κάποιοι από εσάς τους Μοναδιστές βαπτίζετε λάθος. Βαπτίζετε για την 
παλιγγενεσία/αναγέννηση σαν η εμβύθιση σε νερό να σε σώνει. Η 
παλιγγενεσία/αναγέννηση δεν έρχεται με το νερό· είναι έργο του Αγίου Πνεύματος. Ο 
άνθρωπος που δια του Αγίου Πνεύματος έδωσε την εντολή, «Μετανο σατε, κα  ς ή ὶ ἄ
βαπτισθ   καστος μ ν ε ς τ  νομα το  ησο  Χριστο ,» δεν είπε ότι το νερό ῇ ἕ ὑ ῶ ἰ ὸ ὄ ῦ Ἰ ῦ ῦ
παλιγγενούσε/αναγεννούσε. Είπε ότι είναι μόνο ένδειξη « γαθ ς συνειδ σεως ε ς Θεόν». ἀ ῆ ή ἰ
Αυτό είναι όλο.

Α’ Πέτρου 3:21,

«Το  πο ου ντ τυπον ν τ  β πτισμα, σώζει κα  μ ς τ ν σ μερον, ο χ  ποβολ  τ ς ῦ ὁ ί ἀ ί ὅ ὸ ά ὶ ἡ ᾶ ὴ ή ὐ ὶ ἀ ή ῆ
καθαρσ ας τ ς σαρκός, λλ  μαρτυρ α τ ς γαθ ς συνειδ σεως ε ς Θεόν, δι  τ ς ἀ ί ῆ ἀ ὰ ί ῆ ἀ ῆ ή ἰ ὰ ῆ
ναστ σεως το  ησο  Χριστο .»ἀ ά ῦ Ἰ ῦ ῦ

Το πιστεύω.

Αν κάποιος έχει κάποια ψευδή ιδέα ότι η ιστορία μπορεί να αποδείξει βάπτιση στο νερό 
με άλλον τρόπο από ότι στο Όνομα Του Ιησού Χριστού, θα σας συμβούλευα να διαβάσετε 
τις ιστορίες και να το δείτε μόνοι σας. Το ακόλουθο είναι μια αληθινή καταγραφή μιας 
βάπτισης που πήρε μέρος στην Ρώμη το 100 μ.Χ. και αναπαράχθηκε στο περιοδικό TIME 
στις 5 Δεκεμβρίου, 1955. «Ο διάκονος ύψωσε το χέρι του, και ο Πούμπλιους Δέσιους 
πέρασε από την πόρτα του βαπτιστηρίου. Στεκόμενος βαθιά μέχρι τη μέση στην 
κολυμβήθρα ήταν ο Μάρκους Βάσκα ο πωλητής ξύλου. Χαμογελούσε καθώς ο Πούμπλιους 
πλατσούριζε περπατώντας δίπλα του στην κολυμβήθρα. ‘Κρέντις;’ ρώτησε. ‘Κρέντο,’ 
απάντησε ο Πούμπλιους. ‘Πιστεύω ότι η σωτηρία μου έρχεται από τον Ιησού τον Χριστό, ο 
Οποίος σταυρώθηκε υπό του Ποντίου Πιλάτου. Με Αυτόν πέθανα ώστε με Αυτόν να μπορώ 
να έχω Αιώνια Ζωή.’ Τότε ένοιωσε δυνατά χέρια να τον στηρίζουνε καθώς άφησε τον εαυτό 
του να πέσει προς τα πίσω στην κολυμβήθρα, και άκουσε την φωνή του Μάρκους στο αυτί 



του – ‘Σε βαπτίζω εις το Όνομα του Κυρίου Ιησού’ – καθώς το κρύο νερό έκλεινε από πάνω 
του.

Μέχρι που αυτή η αλήθεια χάθηκε (και δεν επέστρεψε μέχρι αυτή την έσχατη εποχή – 
δηλαδή από την Νίκαια μέχρι την αρχή αυτού του αιώνα) βαπτίζανε εις το Όνομα του 
Κυρίου Ιησού Χριστού. Αλλά έχει επιστρέψει. Ο Σατανάς δεν μπορεί να συγκρατήσει την 
αποκάλυψη όταν το Πνεύμα θέλει να την δώσει.

Ναι, αν υπήρχαν τρεις Θεοί, μπορεί να πολύ καλώς να βαπτίζατε για έναν Πατέρα, και 
ένα Υιό, και ένα Άγιο Πνεύμα. Αλλά η ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ ΠΟΥ ΔΟΘΗΚΕ ΣΤΟΝ ΙΩΑΝΝΗ ήταν ότι 
υπάρχει ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ και το όνομά Του είναι ΚΥΡΙΟΣ ΙΗΣΟΥΣ ΧΡΙΣΤΟΣ, και βαπτίζετε για ΕΝΑ 
Θεό και μόνο έναν. Για αυτό ο Πέτρος βάπτισε με τον τρόπο που βάπτισε την Πεντηκοστή. 
Έπρεπε να είναι αληθής/ειλικρινής προς την αποκάλυψη που ήταν, «Βεβα ως λοιπ ν ς ί ὸ ἄ
ξε ρ  π ς  ο κος το  σρα λ τι  Θε ς ΚΥΡΙΟΝ ΚΑΙ ΧΡΙΣΤΟΝ καμεν α τ ν ΤΟΥΤΟΝ ΤΟΝ ἐ ύ ῃ ᾶ ὁ ἶ ῦ Ἰ ή ὅ ὁ ὸ ἔ ὐ ὸ

ΙΗΣΟΥΝ, τ ν πο ον σε ς σταυρώσατε.» Εκεί είναι, «ο ΚΥΡΙΟΣ ΙΗΣΟΥΣ ΧΡΙΣΤΟΣ.»ὸ ὁ ῖ ῖ ἐ

Αν ο Ιησούς ήταν ‘ΚΑΙ ΤΑ ΔΥΟ’ και Κύριος και Χριστός, τότε Αυτός (ο Ιησούς) είναι, και δεν 
μπορεί να είναι άλλο από «Πατέρας, Υιός, και Άγιο Πνεύμα» σε ένα Πρόσωπο φανερωμένο 
σε σάρκα. ΔΕΝ είναι «Θεός σε τρία πρόσωπα, ευλογημένη τριάδα,» αλλά ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ, ΕΝΑ 
ΠΡΟΣΩΠΟ με τρεις μεγάλους τίτλους, με τρία λειτουργήματα/τρεις λειτουργίες/τρία 
αξιώματα που φανερώνουν αυτούς τους τίτλους. Ακούστε το άλλη μια φορά. Αυτός τούτος 
ο Ιησούς είναι «Κύριος ΚΑΙ Χριστός.» Κύριος (Πατέρας) και Χριστός (Άγιο Πνεύμα) είναι ο 
Ιησούς, διότι Αυτός (ο Ιησούς) είναι ΚΑΙ ΤΑ ΔΥΟ (Κύριος και Χριστός).

Αν και αυτό δεν μας δείξει την αληθινή αποκάλυψη της Θεότητας, τίποτα δεν θα μας την 
δείξει. Ο Κύριος ΔΕΝ είναι ένας άλλος· ο Χριστός δεν είναι ένας άλλος. Αυτός ο Ιησούς είναι 
ο Κύριος Ιησούς Χριστός – ΕΝΑΣ ΘΕΟΣ.

Ο Φίλιππος μια μέρα είπε στον Ιησού, «Κ ριε, δε ξον ε ς μ ς τ ν Πατ ρα κα  ρκε  ε ς ύ ῖ ἰ ἡ ᾶ ὸ έ ὶ ἀ ῖ ἰ
μ ς.» Και ο Ιησούς είπε προς αυτόν, «Τόσον καιρ ν ε μαι μεθ  μ ν, κα  δ ν μ  γνώρισας; ἡ ᾶ ὸ ἶ ᾿ ὑ ῶ ὶ ὲ ὲ ἐ
στις ε δεν μ  ε δε τ ν Πατ ρα· κα  π ς σ  λ γεις, Δε ξον ε ς μ ς τ ν Πατ ρα; γ  κα   ὅ ἶ ἐ ὲ ἶ ὸ έ ὶ ῶ ὺ έ ῖ ἰ ἡ ᾶ ὸ έ Ἐ ὼ ὶ ὁ

Πατ ρ ν ε μεθα.» Το ή ἕ ἴ ανέφερα αυτό μια φορά και μια κυρία είπε, «Ένα λεπτό, κύριε 
Μπράνχαμ, εσείς και η γυναίκα σας είστε ένα.»

Είπα, «Όχι αυτού του είδους.»

Είπε, «Δεν κατάλαβα;» 

Έτσι της είπα, «Με βλέπεις;»

Είπε, «Ναι.»

Είπα, «Την γυναίκα μου την βλέπεις;»

Είπε, «Όχι.»

Είπα, «Τότε αυτή η ενότητα/μοναδικότητα είναι διαφορετικού είδους, διότι Αυτός είπε, 
Όταν δείτε Εμένα, βλέπετε και τον Πατέρα.»

Ο προφήτης είπε ότι την εσπέρα θα είναι φως. Στον ύμνο είναι γραμμένο:

«Θα είναι φως την εσπέρα,

Την οδό προς την δόξα σίγουρα θα βρεις,



Στο ρέμα, εκεί είναι το φως σήμερα,

Θαμμένο μέσα στο Όνομα του Ιησού.

Νέοι και Γέροι, μετανοείτε από την αμαρτία σας,

Το Άγιο Πνεύμα σίγουρα θα εισέλθει.

Την εσπερινό φως έχει έρθει –

Είναι γεγονός ότι ο Θεός και ο Χριστός είναι ένα.»

Όχι πριν πολύ καιρό μίλαγα με έναν Εβραίο Ραβίνο. Μου είπε, «Εσείς οι Εθνικοί δεν 
μπορείτε να κόψετε τον Θεό σε τρία κομμάτια και να Τον δώσετε σε έναν Εβραίο. Ξέρουμε 
πολύ καλύτερα απ’ αυτό.»

Του είπα, «Αυτό ακριβώς είναι Ραβίνε, δεν κόβουμε τον Θεό σε τρία κομμάτια. Πιστεύετε 
τους προφήτες, έτσι δεν είναι;»

Είπε, «Βεβαίως πιστεύω.»

«Πιστεύεις στον Ησαΐα 9:6;»

«Ναι.»

«Για ποιον μιλούσε ο προφήτης;»

«Τον Μεσσία.»

Είπα, «Τι σχέση θα έχει ο Μεσσίας με τον Θεό;»

Είπε, «Θα είναι Θεός.»

Είπα, «Σωστά.» Αμήν.

Δεν μπορείς να βάλεις τον Θεό σε τρία πρόσωπα ή τρία μέρη. Δεν μπορείς να πεις σε 
έναν Εβραίο ότι υπάρχει ένας Πατέρας, και ένας Υιός, και ένα Άγιο Πνεύμα. Θα σου πει 
άμεσα από πού προήλθε αυτή η ιδέα. Οι Εβραίοι γνωρίζουν ότι αυτό το πιστεύω 
εδραιώθηκε στην Σύνοδο της Νίκαιας. Δεν προκαλεί εντύπωση που μας 
περιφρονούν/καταφρονούν ως ειδωλολάτρες.

Μιλάμε για ένα Θεό που δεν αλλάζει. Οι Εβραίοι το πιστεύουν αυτό επίσης. Αλλά η 
εκκλησία άλλαξε τον απαράλλαχτο Θεό από ΕΝΑΝ σε ΤΡΕΙΣ. Αλλά το φως επιστρέφει την 
εσπέρα. Πόσο εντυπωσιακό είναι ότι αυτή η αλήθεια επέστρεψε την ώρα που οι Εβραίοι 
επιστρέφουν στην Παλαιστίνη. Ο Θεός και ο Χριστός είναι ΕΝΑ. Τούτος ο Ιησούς είναι 
ΚΥΡΙΟΣ ΚΑΙ ΧΡΙΣΤΟΣ.

Ο Ιωάννης είχε την αποκάλυψη, και ο ΙΗΣΟΥΣ ήταν η Αποκάλυψη και παρήγαγε τον εαυτό 
Του ακριβώς εδώ μέσα στην Γραφή – « γ  ΕΙΜΑΙ  ν κα   ν κα   ρχόμενος,  Ἐ ὼ ὁὪ ὶ ὁ Ἦ ὶ ὁ Ἐ ὁ
Παντοκρ τωρ. μήν.»ά Ἀ

Αν η αποκάλυψη είναι πέρα από εσάς, κοιτάξτε άνωθεν και αναζητείστε τον Θεό για 
αυτή. Αυτός είναι ο μόνος τρόπος που μπορείτε ποτέ να την λάβετε. Μια αποκάλυψη 
πρέπει να έρθει από τον Θεό. Δεν έρχεται από ανθρώπινα, φυσικά προικίσματα, αλλά από 
Πνευματικό ένδυμα. Μπορείς ακόμα να απομνημονεύσεις τη Γραφή, και αν και αυτό είναι 
υπέροχο, αυτό δεν θα το καταφέρει. Πρέπει να είναι αποκάλυψη από τον Θεό. Λέει στον 



Λόγο ότι κανένας άνθρωπος δεν μπορεί να πει ότι ο Ιησούς είναι ο Χριστός παρά μόνο δια 
του Αγίου Πνεύματος. Πρέπει να λάβεις το Άγιο Πνεύμα και τότε, μόνο τότε, μπορεί το 
Πνεύμα να σου δώσει αποκάλυψη ότι ο Ιησούς είναι ο Χριστός: (ο) Θεός, ο Χρισμένος.

Κανένας άνθρωπος δεν γνωρίζει τα πράγματα του Θεού παρά μόνο το Πνεύμα του Θεού 
και αυτός στον οποίον το Πνεύμα του Θεού τα αποκαλύπτει. Χρειάζεται να επικαλεστούμε 
τον Θεό για αποκάλυψη περισσότερο από οτιδήποτε άλλο στον κόσμο. Έχουμε δεχτεί την 
Βίβλο, έχουμε δεχτεί τις μεγάλες αλήθειες μέσα σε αυτή, αλλά ακόμα δεν είναι πραγματική 
στους περισσότερους ανθρώπους γιατί η αποκάλυψη δια του Πνεύματος λείπει. Ο Λόγος 
δεν έχει ζωοποιηθεί. Η Βίβλος λέει στους Β’ Κορινθίους 5:21 ότι έχουμε γίνει δικαιοσύνη του 
Θεού δια της ενότητός μας με τον Ιησού Χριστό. Το πιάσατε αυτό; Λέει ότι ΕΙΜΑΣΤΕ Η ΙΔΙΑ Η 
ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ ΤΟΥ ΘΕΟΥ ΤΟΥ ΙΔΙΟΥ με το να είμαστε ΕΝ ΧΡΙΣΤΩ. Λέει ότι Αυτός (ο Ιησούς) 
έγινε ΑΜΑΡΤΙΑ υπέρ ημών. Δεν λέει ότι ΑΥΤΟΣ έγινε αμαρτωλός, αλλά ότι έγινε ΑΜΑΡΤΙΑ 
υπέρ ημών ώστε με την ενότητα με Αυτόν να γίνουμε η ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ του Θεού. Αν δεχτούμε 
το γεγονός (και πρέπει να το δεχτούμε) ότι Αυτός κυριολεκτικά έγινε ΑΜΑΡΤΙΑ υπέρ ημών 
με το να μας αντικαταστήσει, τότε πρέπει επίσης να δεχτούμε το γεγονός ότι με την 
ενότητάς μας με Αυτόν έχουμε γίνει η ΙΔΙΑ Η ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗ του Θεού. Με το να 
απορρίπτουμε το ένα απορρίπτουμε το άλλο. Με το να δεχόμαστε το ένα δεχόμαστε το 
άλλο. Τώρα ξέρουμε ότι η Βίβλος το λέει αυτό. Δεν μπορούμε να το αρνηθούμε. Αλλά η 
αποκάλυψη αυτού λείπει. Δεν είναι αληθινό στην πλειονότητα των παιδιών του Θεού. Είναι 
ένα καλό εδάφιο από την Βίβλο. Αλλά χρειάζεται να το κάνουμε ΖΩΝΤΑΝΟ προς εμάς. Αυτό 
θα χρειαστεί αποκάλυψη. 

Ας παραθέσω κάτι εδώ το οποίο θα σας εκπλήξει και συνάμα θα σας βοηθήσει. Δεν 
υπάρχει σχεδόν κανένας μαθητής που να μην πιστεύει ότι η Καινή Διαθήκη ήταν αρχικά 
στην Ελληνική γλώσσα. Όλοι οι μεγάλοι μελετητές της Βίβλου έχουν πει ότι ο Θεός έδωσε 
στον κόσμο τρία μεγάλα έθνη με τρεις μεγάλες συνεισφορές για χάρη του Ευαγγελίου. 
Έδωσε τους Έλληνες που έδωσαν μια οικουμενική γλώσσα. Μας έδωσε τους Εβραίους που 
μας έδωσαν μια πραγματική θρησκεία και πραγματική γνώση Θεού μέσω του Σωτήρα. Μας 
έδωσε τους Ρωμαίους που μας έδωσαν μια ενωμένη αυτοκρατορία με νόμο και οδικό 
σύστημα. Έτσι έχουμε πραγματική θρησκεία, την γλώσσα για να την εκφράσουμε σε 
πολλούς λαούς, και την κυβέρνηση και τους δρόμους για να την διαδώσουμε κατά 
κόσμο/κοσμικά. Και σήμερα οι Έλληνες λόγιοί μας, λένε ότι η Ελληνική γλώσσα των ημερών 
της Βίβλου είναι τόσο τέλεια και ακριβής ώστε αν ένας μελετητής της Ελληνικής είναι 
εκλεπτυσμένος και ακριβής λόγιος/γραμματικός μπορεί αληθινά να γνωρίζει ακριβώς τι 
διδάσκει ο Λόγος της Καινής Διαθήκης. 

Αλλά δεν είναι αυτό μόνο μια θεωρία; Είναι αλήθεια; Δεν είναι αλήθεια ότι κάθε 
φημισμένος λόγιος της Ελληνικής από μια δογματική οργάνωση αντιπαρατίθεται με άλλο 
μελετητή από άλλη δογματική οργάνωση, και δεν είναι αλήθεια ότι τα επιχειρήματά τους 
βασίζονται σε πανομοιότυπες Ελληνικές λέξεις και κανόνες γραμματικής; Σίγουρα έτσι είναι. 
Ακόμα και πίσω στην εποχή της Περγάμου, λίγο πριν τη Σύνοδο της Νίκαιας το 325 υπήρχαν 
δύο μεγάλοι μελετητές, ο Άρειος και ο Αθανάσιος που κλειδώθηκαν στην δογματική τους 
διαμάχη πάνω σε μια Ελληνική λέξη. Τόσο έντονη και οικουμενική είχε γίνει η αντιπαράθεση 
που οι ιστορικοί λένε ότι ο κόσμος είχε διαιρεθεί πάνω σε ένα δίφθογγο (τον ήχο δύο 
φωνηέντων σε μια μοναδική συλλαβή). 

Τώρα αν τα Ελληνικά είναι τόσο τέλεια, και τόσο ορισμένα από τον Θεό, γιατί υπήρξε 
τέτοια διαμάχη; Σίγουρα ο Θεός δεν σκόπευε να γνωρίζουμε όλοι Ελληνικά; Ακόμα σήμερα 



λογομαχούμε πάνω στα Ελληνικά. Πάρτε για παράδειγμα το βιβλίο, «Η Παραλυμένη 
Εκκλησία του Χριστού Ακτινογραφημένη» του Δρ. ΜακΚρόσσαν. Σε αυτό παραθέτει πολλά 
αποσπάσματα πολλών φημισμένων γραμματικών Ελληνικής, και αποδεικνύει κατά την δική 
του ικανοποίηση ότι οι αμετάβλητοι κανόνες της Ελληνικής γραμματικής αποδεικνύουν 
οριστικά ότι η Βίβλος διδάσκει ότι ο άνθρωπος βαπτίζεται με Άγιο Πνεύμα μετά την 
αναγέννησή του. Επίσης δηλώνει ευθέως ότι οι γυναίκες μπορούν να αναλάβουν τον 
άμβωνα γιατί η λέξη προφητεύω σημαίνει κηρύττω. Αλλά έχει πείσει άλλους μελετητές της 
Ελληνικής που είναι τόσο ικανοί όσο αυτός; Ποτέ. Το μόνο που έχετε να κάνετε είναι να 
διαβάσετε εκείνους τους μελετητές που κρατάνε την αντίθετη θέση και να ακούσετε τα 
σπουδαγμένα αποσπάσματά τους.

Τώρα όχι μόνο είναι ότι μόλις σας είπα αληθές, αλλά ας πάμε και ένα βήμα παραπέρα. 
Σήμερα έχουμε κάποιους μελετητές που ισχυρίζονται ότι τα πρωτότυπα χειρόγραφα είχαν 
γραφτεί στην Αραμαϊκή που ήταν η γλώσσα του Ιησού και των ανθρώπων των ημερών 
εκείνων. Ισχυρίζεται από αυτούς ότι οι άνθρωποι δεν μιλούσανε και δεν γράφανε στην 
Ελληνική όπως τόσο συχνά υποθέτουμε. Και είναι γεγονός ότι οι ιστορικοί διχάζονται σε 
αυτό. Για παράδειγμα, ο Δρ. Σκόνφιλντ, ένας λαμπρότατος μελετητής έχει αποδείξει μέσω 
έρευνας κατά την δική του ικανοποίηση ότι η Καινή Διαθήκη είχε γραφτεί στην 
καθομιλουμένη των Ελληνόφωνων ανθρώπων εκείνων των ημερών. Φτιάχνει μια ωραία 
επιχειρηματολογία για τα πιστεύω του, βασισμένη στα διάφορα κείμενα που είχε στην 
διάθεσή του. Αλλά από την άλλη μεριά έχουμε έναν άλλον φημισμένο μελετητή, τον Δρ. 
Λάμσα, που είναι πεισμένος ότι η Καινή Διαθήκη ήταν γραμμένη στην Αραμαϊκή και δεν έχει 
κανέναν άλλον από τον λαμπρό ιστορικό, Τόυνμπι, για να υποστηρίξει τη θέση του ότι η 
Αραμαϊκή και ΟΧΙ Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ήταν η γλώσσα των ανθρώπων, και έτσι φαίνεται πιθανό η 
Καινή Διαθήκη να ήταν γραμμένη πρώτα στα Αραμαϊκά.

Παρόλα αυτά, πριν αρχίσουμε να ανησυχούμε για αυτό, ας διαβάσουμε και την 
απόδοση του Κινγκ Τζέιμς και την μετάφραση του Δρ. Λάμσα. Προς ευχαρίστησή μας 
βρίσκουμε τις λέξεις και στα δύο εκπληκτικά ίδιες ώστε να μην υπάρχει πραγματική 
διαφορά στο περιεχόμενη ή στην διδαχή. Μπορούμε ακόμα να συμπεράνουμε ότι ο Θεός 
έχει επιτρέψει αυτά τα νεο-ανακαλυφθέντα χειρόγραφα και τις πρόσφατες εκδόσεις ήδη 
γνωστών κειμένων να έρθουν ενώπιών μας ώστε να αποδειχθεί η αυθεντικότητα αυτού που 
είχαμε ήδη. Και ανακαλύπτουμε ότι ενώ οι μεταφραστές μάχονται ο ένας τον άλλον, τα 
κείμενα όχι. 

Τώρα μπορείτε να δείτε ότι δεν μπορείτε να βασίσετε την ερμηνεία στη βαθιά γνώση 
των μελετητών της γλώσσας στην οποία έχει γραφτεί η Βίβλος. Αλλά αν ακόμα δεν μπορείτε 
να το δείτε αυτό γιατί ο νους σας είναι καλυμμένος/σκεπασμένος με πέπλο/καταπέτασμα 
εξαιτίας της παράδοσης ορίστε ένα άλλο παράδειγμα. Κανείς δεν μπορεί να αμφιβάλλει ότι 
οι Γραμματείς και οι Φαρισαίοι και οι μεγάλοι μελετητές του έτους 33 μ.Χ. ήξεραν τους 
ακριβείς κανόνες της γραμματικής και τα ακριβή νοήματα των λέξεων με τις οποίες ήταν 
γραμμένη η Παλαιά Διαθήκη· αλλά παρόλη την εξαιρετική γνώση τους τούς διέφυγε η 
αποκάλυψη της επαγγελίας του Λόγου του Θεού φανερωμένη στον Υιό. Εκεί ήταν 
διατυπωμένος από την Γένεση ως τον Μαλαχία, με ολόκληρα κεφάλαια αφιερωμένα σε 
Αυτόν και την διακονία Του, και όμως εκτός από μερικούς που διαφωτίστηκαν από το 
Πνεύμα, τους διέφυγε εντελώς/Τον έχασαν εντελώς.

Ερχόμαστε τώρα σε ένα συμπέρασμα, τέτοιο συμπέρασμα όπως έχουμε ήδη βρει στον 
Λόγο. Όσον και αν πιστεύουμε στο να προσπαθούμε να βρίσκουμε τα παλαιότερα και 



καλύτερα χειρόγραφα για να έχουμε το καλύτερο δυνατό αρχείο του Λόγου, δεν θα 
λάβουμε ποτέ το αληθινό νόημα μέσω μελέτης και συγκρίσεων των Γραφών, όσο και 
ειλικρινείς αν είμαστε. ΘΑ ΧΡΕΙΑΣΤΕΙ ΜΙΑ ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ ΑΠΟ ΤΟΝ ΘΕΟ ΝΑ ΒΓΕΙ. ΑΥΤΟ ΕΙΝΑΙ 
ΑΚΡΙΒΩΣ ΠΟΥ ΕΙΠΕ Ο ΠΑΥΛΟΣ, «ΤΑ ΟΠΟΙΑ ΚΑΙ ΛΑΛΟΥΜΕΝ ΟΥΧΙ ΜΕ ΔΙΔΑΚΤΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ 
ΑΝΘΡΩΠΙΝΗΣ ΣΟΦΙΑΣ, ΑΛΛΑ ΜΕ ΔΙΔΑΚΤΟΥΣ ΤΟΥ ΠΝΕΥΜΑΤΟΣ ΤΟΥ ΑΓΙΟΥ.» Α’ Κορ. 2:15. Η 
αληθινή αποκάλυψη είναι ο Θεός που ερμηνεύει τον ίδιο Του τον Λόγο 
υπερασπίζοντας/δικαιώνοντας ότι έχει επαγγελθεί/υποσχεθεί.

Τώρα ας μην παρασυρθεί κανείς από αυτό που είπα και νομίσει ότι δεν πιστεύω στην 
ακρίβεια του Λόγου όπως την έχουμε τώρα. Πιστεύω ότι η Βίβλος είναι ακριβής. Ο Ιησούς 
πιστοποίησε/επιβεβαίωσε/εξακρίβωσε εντελώς την Παλαιά Διαθήκη όταν ήταν εδώ στην γη 
και είχε συνταχθεί επακριβώς όπως και η Καινή μας Διαθήκη. Μην κάνετε κάποιο λάθος σε 
αυτό, έχουμε τον αλάθητο Λόγου του Θεού σήμερα και κανείς άνθρωπος δεν τολμά να 
αφαιρέσει ή να προσθέσει σε αυτόν. Αλλά χρειαζόμαστε το ίδιο Πνεύμα που τον έδωσε, να 
μας τον διδάξει.

Ω, πόσο χρειαζόμαστε την αποκάλυψη δια του Πνεύματος. Δεν χρειαζόμαστε καινούργια 
Βίβλο, δεν χρειαζόμαστε καινούργια μετάφραση, αν και μερικές είναι πολύ καλές, και δεν 
είμαι ενάντιά τους, ΑΛΛΑ ΧΡΕΙΑΖΟΜΑΣΤΕ ΤΗΝ ΑΠΟΚΑΛΥΨΗ ΤΟΥ ΠΝΕΥΜΑΤΟΣ. Και 
ευχαριστούμε τον Θεό, που μπορούμε να έχουμε ότι χρειαζόμαστε, διότι ο Θεός θέλει να 
αποκαλύπτει τον Λόγο Του σε μας δια του Πνεύματός Του.

Ας αρχίσει ο Θεός δια του Πνεύματός Του να μας δίνει συνεχή ζωοποιούσα και 
υπερισχύουσα αποκάλυψη. Ω, αν η εκκλησία μπορούσε μόνο να έχει φρέσκια αποκάλυψη 
και να γίνει δια μέσω αυτής ζωντανός Λόγος φανερωμένος, θα κάναμε τα μεγαλύτερα έργα 
και θα δοξάζαμε τον Θεό Πατέρα μας στον ουρανό.

ΛΥΣΗ ΑΠΟ ΤΗΝ ΑΜΑΡΤΙΑ

Αποκάλυψη 1:5,

«Ε ς τ ν γαπ σαντα μ ς κα  λο σαντα μ ς π  τ ν μαρτι ν μ ν μ  τ  α μα ἰ ὸ ἀ ή ἡ ᾶ ὶ ύ ἡ ᾶ ἀ ὸ ῶ ἁ ῶ ἡ ῶ ὲ ὸ ἷ
α το »ὑ ῦ

Η λέξη «λούσαντα» είναι ουσιαστικά «λύσαντα» – «Τόν λύσαντα μ ς π  τ ν μαρτι νἡ ᾶ ἀ ὸ ῶ ἁ ῶ  
μ ν μ  τ  α μα α το .» Δεν είναι υπέροχο αυτό; Αλλά έχετε φρόνημα πνεύματος; Το ἡ ῶ ὲ ὸ ἷ ὑ ῦ

πιάσατε; Ήτανμ το ΔΙΚΟ Του αίμα που μας έλυσε εντελώς από τις αμαρτίες μας. Δεν ήταν 
ανθρώπινο αίμα. Ήταν το αίμα του Θεού. Ο Πέτρος το αποκάλεσε το αίμα του Χριστού. Ο 
Παύλος το αποκάλεσε το αίμα του Κυρίου, και το αίμα του Ιησού. Όχι τρία πρόσωπα, αλλά 
ΕΝΑ πρόσωπο. Να τη εκείνη η αποκάλυψη πάλι, ΕΝΑΣ Θεός. Αυτός ο παντοδύναμος Θεός 
Γιαχβέ/Ιεοβά κατέβηκε κι έκανε τον εαυτό Του σώμα δια μέσω της παρθενογένεσης και 
κατοίκησε εν αυτώ, ώστε να είναι το αίμα του Θεού που θα μας ελευθέρωνε (θα μας έλυνε 
εντελώς) από τις αμαρτίες μας και θα μας παραστούσε άμωμους ενώπιών Του με χαρά 
μεγάλη σφόδρα.

Θα θέλατε έναν τύπο από την Παλαιά Διαθήκη; Ας πάμε πίσω στον Παράδεισο της Εδέμ. 
Όταν τα πρώτα νέα έφτασαν στη δόξα ότι ο υιός, ο Αδάμ, είχε χαθεί, έστειλε ο Θεός 
κάποιον άγγελο; Έστειλε κάποιον υιό; Έστειλε κάποιον άλλο σαν και εμάς; Όχι, ήρθε ο ΙΔΙΟΣ 
να λυτρώσει τον χαμένο υιό. Αλληλούια! Ο Θεός δεν ενεπιστεύθει/εμπιστευτηκε το σχέδιο 
Του της σωτηρίας σε άλλον. Εμπιστεύτηκε μόνο τον εαυτό Του. Ο Θεός έγινε σάρκα και 



κατοίκησε ανάμεσά μας και μας λύτρωσε για τον εαυτό Του. Είμαστε σωσμένοι δια του 
«αίματος του Θεού». Ο Αιώνιος Θεός κατοίκησε ένα θνητό σώμα ώστε να αφαιρέσει την 
αμαρτία. Έγινε το Αρνίο για να χύσει το αίμα Του και να εισέλθει στο καταπέτασμα με αυτό.

Αναλογιστείτε το εξής. Αφού είναι το αίμα του Θεού, είναι το τέλειο αίμα· και αν το 
τέλειο αίμα μας λύνει από την δύναμη και την δουλεία και την μίανση/μόλυνση της 
αμαρτίας, τότε η λύση είναι τέλεια και πλήρεις. Δεν υπάρχει οπότε καμία κατάκριση.

«Τ ς θ λει γκαλ σει το ς κλεκτο ς το  Θεο ; Θε ς ε ναι  δικαι ν (μας ανακηρύττει ί έ ἐ έ ὺ ἐ ὺ ῦ ῦ ὸ ἶ ὁ ῶ
δικαίους)· τ ς θ λει ε σθαι  κατακρ νων; Χριστ ς  ποθανώί έ ἶ ὁ ί ὸ ὁ ἀ v...»

Ρωμαίους 8:33-34

Να το, ο θάνατός Του μας έδωσε το αίμα. Το αίμα μας έλυσε. Τώρα δεν υπάρχει 
κατάκριση. Πως μπορεί να υπάρχει; Δεν υπάρχει τίποτα για το οποίο να κατακριθούμε, γιατί 
το αίμα μας έλυσε από την αμαρτία. Είμαστε ελεύθεροι, χωρίς ενοχή/αθώοι. Μην ακούτε 
τον άνθρωπο, ακούτε το Λόγο. Είσαστε λυμένοι δια του αίματος.

Τώρα μην δεθείτε πάλι με τις παραδόσεις και τα πιστεύω και τις οργανώσεις. Μην 
παρασέρνεστε ακούοντας αυτούς αρνούνται την δύναμη του Λόγου και αρνούνται ότι ο 
Ιησούς σώζει, θεραπεύει, πληρώνει με Άγιο Πνεύμα και δύναμη. Είσαστε οι ελεύθεροι 
άνθρωποι του Θεού, λυμένοι δια του ιδίου του αίματός Του. Αν ακόμα κρατάτε την πίστη 
σας στα πιστεύω και τις δογματικές οργανώσεις, είναι σίγουρο δια μέσω των ενδείξεων ότι 
έχετε χάσει την πίστη σας στον Λόγο.

ΒΑΣΙΛΕΙΣ ΚΑΙ ΙΕΡΕΙΣ

Αποκάλυψη 1:6

«Κα  στις καμεν μ ς βασιλε ς κα  ερε ς ε ς τ ν Θε ν κα  Πατ ρα α το , ε ς α τ ν ὶ ὅ ἔ ἡ ᾶ ῖ ὶ ἱ ῖ ἰ ὸ ὸ ὶ έ ὑ ῦ ἰ ὐ ὸ
ε η  δόξα κα  τ  κρ τος ε ς το ς α νας τ ν α ώνων· μ ν.»ἴ ἡ ὶ ὸ ά ἰ ὺ ἰῶ ῶ ἰ ἀ ή

 « καμεν μ ς!» Ω, υπάρχουν κάποιες αλήθειες που έχουμε ανάγκη να τονίσουμε. ΑυτήἚ ἡ ᾶ  
είναι μία από αυτές. ΑΥΤΟΣ! ΑΥΤΟΣ ΕΚΑΜΕΝ ΗΜΑΣ! Η σωτηρία είναι έργο Του.  σωτηρ α Ἡ ί
ε ναι παρ  το  Κυρ ου. Όλη η χάρις. Μας λύτρωσε για ένα σκοπό. Μας εξαγόρασε για ένα ἶ ὰ ῦ ί
σκοπό. Είμαστε βασιλείς, πνευματικοί βασιλείς. Ω, θα είμαστε βασιλείς στην γη με Αυτόν 
όταν θα καθίσει στον θρόνο Του. Αλλά τώρα είμαστε πνευματικοί βασιλείς και βασιλεύουμε 
σε ένα πνευματικό βασίλειο.

Λέει στους Ρωμαίους 5:17

«Διότι ν κα  δι  τ  μ ρτημα το  ν ς  θ νατος βασ λευσε δι  το  νός, πολ  ἄ ὶ ὰ ὸ ἁ ά ῦ ἑ ὸ ὁ ά ἐ ί ὰ ῦ ἑ ὺ
περισσότερον ο  λαμβ νοντες τ ν φθον αν τ ς χ ριτος κα  τ ς δωρε ς τ ς δικαιοσ νης ἱ ά ὴ ἀ ί ῆ ά ὶ ῆ ᾶ ῆ ύ
θ λουσι βασιλε σει ν ζω  δι  το  ν ς ησο  Χριστο .»έ ύ ἐ ῇ ὰ ῦ ἑ ὸ Ἰ ῦ ῦ

Και στους Κολοσσαείς 1:13,

« στις λευθ ρωσεν μ ς κ τ ς ξουσ ας το  σκότους κα  μετ φερεν ε ς τ ν Ὃ ἠ έ ἡ ᾶ ἐ ῆ ἐ ί ῦ ὶ έ ἰ ὴ
βασιλε αν (κυριαρχεία) το  γαπητο  α το  Υ ο ·»ί ῦ ἀ ῦ ὑ ῦ ἱ ῦ

Αυτή την στιγμή βασιλεύουμε με τον Χριστό, έχοντας κυριότητα/εξουσία πάνω στην 
αμαρτία, στον κόσμο, στην σάρκα, και στον διάβολο. Εξαγγέλλοντας τις αρετές Του και την 



δόξα Του· εξαγγέλλοντας τον ΕΑΥΤΟ ΤΟΥ, διότι ε ναι  Χριστός ν μ ν κα  τ  θ λειν κα  τ  ἶ ὁ ἐ ὑ ῖ ὶ ὸ έ ὶ ὸ
νεργε ν κατ  τ ν ε δοκ αν α το . Ναι, πράγματι, ακόμα και τώρα καθόμαστε στα ἐ ῖ ὰ ὴ ὐ ί ὑ ῦ

επουράνια δια του Ιησού Χριστού.

«Κα  καμεν μ ς ερε ς.» Ναι, ιερείς ὶ ἔ ἡ ᾶ ἱ ῖ προς Αυτόν, προσφέροντας πνευματικό έπαινο 
αγιασμένων χειλιών. Ξοδεύοντας/δαπανώντας τις ζωές ως ευάρεστη προσφορά σε Αυτόν. 
Λατρεύοντάς Τον εν Πνεύματι και αληθεία. Μεσιτεύοντας και αιτώντας. Ιερείς και βασιλείς 
προς τον Θεό. Δεν είναι να αναρωτιόμαστε που ο κόσμος δεν μας ελκύει και είμαστε 
ιδιόμορφος/ιδιότυπος λαός, ζηλωτές στα καλά έργα. Έχουμε αναπλαστεί μέσα Του να 
είμαστε τέκνα ως προς τον Πατέρα μας.

Ο ΕΡΧΟΜΕΝΟΣ ΘΕΟΣ

Αποκάλυψη 1:7

« δο , ρχεται μετ  τ ν νεφελ ν, κα  θ λει δε  α τ ν π ς φθαλμ ς κα  κε νοι Ἰ ύ ἔ ὰ ῶ ῶ ὶ έ ἰ ῖ ὐ ὸ ᾶ ὀ ὸ ὶ ἐ ῖ
ο τινες ξεκ ντησαν α τόν, κα  θ λουσι θρην σει π  α τ ν π σαι α  φυλα  τ ς γ ς. Να , ἵ ἐ έ ὐ ὶ έ ή ἐ ᾿ ὐ ὸ ᾶ ἱ ὶ ῆ ῆ ί

μ ν.»ἀ ή

Έρχεται. Ο Ιησούς έρχεται. Ο Θεός έρχεται. Ο Προφήτης έρχεται. Ο Ιερέας και Βασιλιάς 
έρχεται. Τα ΠΑΝΤΑ εν ΠΑΣΙΝ. Ναι, Κύριε Ιησού, έρχου ταχέως. Αμήν.

Έρχεται. Έρχεται μετά των νεφελών, νεφελών δόξας όπως όταν ήταν στο Όρος της 
Μεταμορφώσεως, και τα ιμάτιά Του άστραφταν καθώς η δύναμη του Θεού Τον εσώκλειε. 
Και ΚΑΘΕ μάτι θα Τον δει. Αυτό σημαίνει ότι αυτό δεν είναι η αρπαγή. Αυτό είναι όταν θα 
έρθει να αναλάβει την θέση Του που δικαιούται ως Άρχων του Κόσμου. Αυτό είναι όταν 
αυτοί που Tον εξεκέντησαν με τα πιστεύω τους και τις διδαχές των οργανώσεών τους θα 
πενθήσουν, και όλοι οι άνθρωποι θα θρηνήσουν με φόβο εξαιτίας Αυτού ο Οποίος είναι ο 
Λόγος.

Αυτή είναι η ιστορία της αποκάλυψης του Ζαχαρία 12:9-14. Ο Ζαχαρίας το προφήτευσε 
αυτό πριν από περίπου 2500 χρόνια. Πρόκειται να λάβει σύντομα μέρος. Ακούστε.

«Κα  ν τ  μ ρ  κε ν  θ λω ζητ σει ν  ξολοθρε σω πάντα τ  θνη τ  ρχόμενα κατὶ ἐ ῇ ἡ έ ᾳ ἐ ί ῃ έ ή ὰ ἐ ύ ὰ ἔ ὰ ἐ ὰ  
τ ς ερουσαλ μ. Κα  θ λω κχ ει π  τ ν ο κον Δαβ δ κα  π  το ς κατο κους τ ς ῆ Ἱ ή ὶ έ ἐ έ ἐ ὶ ὸ ἶ ὶ ὶ ἐ ὶ ὺ ί ῆ

ερουσαλ μ πνε μα χάριτος κα  κεσι ν· κα  θ λουσιν πιβλ ψει πρ ς μ , τ ν πο ον Ἱ ή ῦ ὶ ἱ ῶ ὶ έ ἐ έ ὸ ἐ έ ὸ ὁ ῖ
ξεκ ντησαν...»ἐ έ

Τώρα, πότε θα πάει το Ευαγγέλιο στους Εβραίους; Όταν θα τελειώσει ο 
καιρός/τελειώσουν οι ημέρες των Εθνικών. Το Ευαγγέλιο είναι έτοιμο να πάει πίσω στους 
Εβραίους. Ω, αν μπορούσα να σας πω κάτι είναι να συμβεί εδώ στις δικές μας μέρες. Αυτό 
το μεγάλο πράγμα που είναι να συμβεί θα περάσει στην Αποκάλυψη 11 και θα πάρει 
εκείνους τους δύο μάρτυρες, τους δύο προφήτες, τον Μωυσή και τον Ηλία, στρέφοντας το 
Ευαγγέλιο πίσω στους Εβραίους. Είμαστε έτοιμοι για αυτό. Όλα είναι στη σειρά τους. 
Καθώς οι Εβραίοι έφεραν το μήνυμα στους Εθνικούς, έτσι ακόμα οι Εθνικοί θα το φέρουν 
πίσω στους Εβραίους, και θα έρθει η Αρπαγή.

Τώρα, θυμηθείτε τι διαβάσαμε στην Αποκάλυψη και στον Ζαχαρία. Και τα δύο έρχονται 
μετά την θλίψη. Η Εκκλησία των Πρωτοτόκων δεν περνάει μέσα από την θλίψη. Το ξέρουμε 
αυτό. Η Βίβλος το διδάσκει αυτό.



Εκείνον τον καιρό λέει ότι ο Θεός θα εκχύσει το Πνεύμα Του επί τον οίκο του Ισραήλ. 
Είναι το ίδιο Πνεύμα που εκχύθει στους Εθνικούς στον καιρό τους/στις ημέρες τους. «Κα  ὶ
θ λουσιν πιβλ ψει πρ ς μ , τ ν πο ον ξεκ ντησαν, κα  θ λουσι πενθ σει δι  α τ ν ς έ ἐ έ ὸ ἐ έ ὸ ὁ ῖ ἐ έ ὶ έ ή ᾿ ὐ ὸ ὡ
πενθε  τις δι  τ ν μονογεν  α το , κα  θ λουσι λυπηθ  δι  α τόν, ς  λυπο μενος δι  τ ν ῖ ὰ ὸ ῆ ὑ ῦ ὶ έ ῆ ᾿ ὐ ὡ ὁ ύ ὰ ὸ
πρωτότοκον α το . ν τ  μ ρ  κε ν  θ λει ε σθαι π νθος μ γα ν ερουσαλ μ ς τ  ὑ ῦ Ἐ ῇ ἡ έ ᾳ ἐ ί ῃ έ ἶ έ έ ἐ Ἱ ή ὡ ὸ
π νθος τ ς δαδριμμ ν ν τ  πεδιάδι Μεγιδδών. Κα  θ λει πενθ σει  γ , π σα ο κογ νεια έ ῆ Ἀ ὼ ἐ ῇ ὶ έ ή ἡ ῆ ᾶ ἰ έ
καθ  αυτ ν·  ο κογ νεια το  ο κου Δαβ δ καθ  αυτ ν κα  α  γυνα κες α τ ν καθ  αυτάς, ᾿ ἑ ή ἡ ἰ έ ῦ ἴ ὶ ᾿ ἑ ή ὶ ἱ ῖ ὐ ῶ ᾿ ἑ ἡ 
ο κογ νεια το  ο κου Νάθαν καθ  αυτ ν κα  α  γυνα κες α τ ν καθ  αυτάς...» και κάθε ἰ έ ῦ ἴ ᾿ ἑ ή ὶ ἱ ῖ ὐ ῶ ᾿ ἑ
ένας από τους οίκους καθ’ εαυτόν όταν έρθει σε νεφέλες δόξας στην Δεύτερη Παρουσία 
Του. Εκείνοι οι Εβραίοι που Τον εξεκέντησαν θα Τον δούνε όπως λέει σε άλλο εδάφιο, «Πού 
έλαβες εκείνες τις πληγές;» και θα πει «Στον οίκο των φίλων Μου.» Όχι μόνο θα είναι 
καιρός πένθους για τους Εβραίους που Τον απέρριψαν ως Μεσσία, αλλά θα είναι καιρός 
πένθους και για τους εναπομείναντες Εθνικούς που τον απέρριψαν ως τον Σωτήρα αυτής 
της εποχής.

Θα έλθει κλαυθμός και θρήνος. Οι κοιμώμενες παρθένες θα θρηνούν. Αντιπροσωπεύουν 
την εκκλησία που αρνήθηκε να λάβει λάδι (σύμβολο του Αγίου Πνεύματος) στα λυχνάρια 
της (σύμβολο του σώματος ή το δοχείου του λαδιού) μέχρι που ήταν αργά. Δεν ήταν ότι δεν 
ήταν καλοί άνθρωποι. Ήταν παρθένες και αυτό σημαίνει υψηλού ηθικού επιπέδου. Αλλά 
δεν είχαν λάδι στα λυχνάρια τους και εκβλήθηκαν όπου ήταν ο κλαυθμός και ο τριγμός των 
οδόντων.

Ας δούμε τον τύπο όλων αυτών στη Γένεση, κεφάλαιο 45, όπου ο Ιωσήφ συναντά τα 
αδέλφια του στην Αίγυπτο και τους αποκαλύπτεται. Γένεσις 45:1-7, «Τότε  ωσ φ δ ν ὁ Ἰ ή ὲ

δυν θη ν  συγκρατ σ  αυτ ν νώπιον πάντων τ ν παρισταμ νων μπροσθεν α το · κα  ἠ ή ὰ ή ῃ ἑ ὸ ἐ ῶ έ ἔ ὑ ῦ ὶ
φώνησεν, κβάλετε πάντας π  μο · κα  δ ν μεινεν ο δε ς μετ  α το , ν   ωσ φ ἐ Ἐ ἀ ᾿ ἐ ῦ ὶ ὲ ἔ ὐ ὶ ᾿ ὐ ῦ ἐ ῷ ὁ Ἰ ή
νεγνωρ ζετο ε ς το ς δελφο ς α το . κα  φ κε φων ν μετ  κλαυθμο · κα  κουσαν ο  ἀ ί ἰ ὺ ἀ ὺ ὑ ῦ ὶ ἀ ῆ ή ὰ ῦ ὶ ἤ ἱ

Α γ πτιοι· κουσε δ  κα   ο κος το  Φαραώ. Κα  ε πεν  ωσ φ πρ ς το ς δελφο ς α το ,ἰ ύ ἤ ὲ ὶ ὁ ἶ ῦ ὶ ἶ ὁ Ἰ ή ὸ ὺ ἀ ὺ ὑ ῦ  
γ  ε μαι  ωσ φ·  πατ ρ μου τι ζ ; Κα  δ ν δ ναντο ο  δελφο  α το  ν  ποκριθ σι Ἐ ὼ ἶ ὁ Ἰ ή ὁ ή ἔ ῇ ὶ ὲ ἠ ύ ἱ ἀ ὶ ὐ ῦ ὰ ἀ ῶ

πρ ς α τόν· διότι ταράχθησαν κ τ ς παρουσ ας α το . Κα  ε πεν  ωσ φ πρ ς το ς ὸ ὐ ἐ ἐ ῆ ί ὐ ῦ ὶ ἶ ὁ Ἰ ή ὸ ὺ
δελφο ς α το , Πλησιάσατε πρ ς μ , παρακαλ . Κα  πλησ ασαν. Κα  ε πεν, γ  ε μαι ἀ ὺ ὑ ῦ ὸ ἐ έ ῶ ὶ ἐ ί ὶ ἶ Ἐ ὼ ἶ
ωσ φ  δελφός σας, τ ν πο ον πωλ σατε ε ς τ ν Α γυπτον. Τώρα λοιπ ν μ  λυπε σθε Ἰ ή ὁ ἀ ὸ ὁ ῖ ἐ ή ἰ ὴ ἴ ὸ ή ῖ

μηδ  ς φαν  ε ς σ ς σκληρ ν τι μ  πωλ σατε δώ· πειδ  ε ς διατ ρησιν ζω ς μ  ᾿ ἄ ῇ ἰ ἐ ᾶ ὸ ὅ ὲ ἐ ή ἐ ἐ ή ἰ ή ῆ ὲ
π στειλεν  Θε ς μπροσθ ν σας. Διότι το το ε ναι τ  δε τερον τος τ ς πε νης π  τ ς ἀ έ ὁ ὸ ἔ έ ῦ ἶ ὸ ύ ἔ ῆ ί ἐ ὶ ῆ

γ ς· κα  μ νουσιν κόμη π ντε τη, ε ς τ  πο α δ ν θ λει ε σθαι ο τε ροτρ ασις ο τε ῆ ὶ έ ἀ έ ἔ ἰ ὰ ὁ ῖ ὲ έ ἶ ὔ ἀ ί ὔ
θερισμός. Κα   Θε ς μ  π στειλεν μπροσθ ν σας δι  ν  διατηρ σω ε ς σ ς διαδοχ ν πὶ ὁ ὸ ὲ ἀ έ ἔ έ ὰ ὰ ή ἰ ἐ ᾶ ή ἐ ὶ 
τ ς γ ς κα  ν  διαφυλάξω τ ν ζω ν σας μετ  μεγάλης λυτρώσεως.»ῆ ῆ ὶ ὰ ὴ ή ὰ

Τώρα δεν ταιριάζει αυτό με τον Ζαχαρία 12 πολύ όμορφα; Βάζοντας τα δύο αυτά μαζί θα 
το πετύχουμε επακριβώς.

Όταν ο Ιωσήφ ήταν πολύ νέος εμισείτο από τα αδέλφια του. Γιατί εμισείτο από τα 
αδέλφια του; Γιατί ήταν Πνευματικός. Δεν μπορούσε να κάνει αλλιώς από το να βλέπει 
εκείνα τα οράματα, ούτε μπορούσε να κάνει αλλιώς από το να ονειρεύεται ενύπνια και να 
ερμηνεύει. Ήταν μέσα του. Δεν μπορούσε να αναδείξει κάτι από αυτό που ήταν μέσα του. 
Οπότε, όταν οι αδερφοί τον μισούσανε ήταν χωρίς αιτία. Αλλά ήταν ο αγαπημένος του 
πατέρα του. Ο πατέρας του ήταν προφήτης και καταλάβαινε. Αυτό κάνει έναν τέλειο τύπο 
Χριστού. Ο Θεός ο Πατέρας αγαπούσε τον Υιό, αλλά τα αδέρφια του (οι Γραμματείς και οι 
Φαρισαίοι) Τον μισούσαν γιατί μπορούσε να θεραπεύει τους αρρώστους, να κάνει θαύματα 



και να προλέγει το μέλλον, να βλέπει οράματα και να τα ερμηνεύει. Αυτός δεν ήταν λόγος 
να Τον μισούνε αλλά τον μισούσαν, και όπως τα αδέλφια του Ιωσήφ, τον μισούσαν αναίτια.

Τώρα θυμηθείτε πως εκείνοι οι υιοί του Ιακώβ μεταχειρίστηκαν τον Ιωσήφ. Τον πέταξαν 
σε ένα λάκκο. Πήραν τον χιτώνα του τον ποικιλόχρωμο που του είχε δώσει ο πατέρας του 
και τον έβαψαν με αίμα ώστε να κάνουν τον πατέρα του να νομίσει ότι το αγόρι σκοτώθηκε 
από κάποιο ζώο. Τον πούλησαν σε κάποιους δουλεμπόρους που τον πήραν στην Αίγυπτο και 
εκεί τον μεταπούλησαν σε έναν αξιωματικό. Η γυναίκα του αξιωματικού τον έβαλε φυλακή 
με ψέμα, αλλά μετά από κάποιο καιρό η ικανότητά του ως προφήτης τον έφερε στην 
προσοχή του Φαραώ και υψώθηκε στο δεξί χέρι του Φαραώ με τέτοια εξουσία που κανείς 
δεν μπορούσε να πλησιάσει τον Φαραώ παρά μόνο αν ερχόταν πρώτα μέσω του Ιωσήφ.

Τώρα ας εξετάσουμε την ζωή του Ιωσήφ όσο ήταν στην Αίγυπτο, διότι εδώ είναι που τον 
βλέπουμε ως τον τέλειο τύπο του Χριστού. Όσο ήταν στο σπίτι του αξιωματικού είχε 
κατηγορηθεί ψευδώς, είχε τιμωρηθεί και φυλακιστεί χωρίς αιτία, όπως έκαναν με τον 
Ιησού. Εκεί στην φυλακή ερμήνευσε το όνειρο του οινοχόου και του αρτοποιού που ήταν 
και αυτοί φυλακισμένοι μαζί του. Ο οινοχόος αποκαταστάθηκε στη ζωή, αλλά ο άλλος 
καταδικάστηκε σε θάνατο. Ο Χριστός φυλακίστηκε στον σταυρό, εγκαταλελειμμένος από 
τον Θεό και τον άνθρωπο. Σε κάθε Του πλευρά ήταν ένας κλέφτης – ο ένας πέθανε, 
πνευματικά, αλλά του άλλου του δόθηκε ζωή. Και προσέξτε, όταν ο Ιησούς κατέβηκε από 
τον σταυρό, υψώθηκε στον ουρανό και τώρα κάθεται στο δεξί χέρι του μεγάλου Πνεύματος 
του Γιαχβέ/Ιεοβά· και κανένας άνθρωπος δεν μπορεί να έρθει προς τον Θεό παρά μόνο 
μέσω Αυτού. Υπάρχει μόνο ΕΝΑΣ μεσάζων μεταξύ του Θεού και των ανθρώπων, και Αυτός 
είναι ότι χρειάζεται. Δεν υπάρχουν Μαρίες ή άγιοι, μόνο ο Ιησούς.

Συνεχίζοντας με αυτόν τον τύπο που βρίσκουμε στον Ιωσήφ, προσέξτε πως όλα όσα 
έκανε στην Αίγυπτο ευοδώθηκαν. Η πρώτη του δουλειά με τον αξιωματικό ευοδώθηκε. 
Ακόμα και η φυλακή ευοδώθηκε. Όταν ο Ιησούς επιστρέψει, η έρημος θα ανθίσει σαν 
λουλούδι/τριαντάφυλλο. Είναι ο «Υιός της Ευόδωσης». Καθώς καμία εποχή ποτέ δεν 
ευοδώθηκε όπως αυτή με τον Ιωσήφ, έτσι έρχεται καιρός τέτοιας ευλογίας στη γη που ο 
κόσμος δεν γνώρισε ποτέ. Μπορούμε ο καθένας μας να καθόμαστε κάτω από την δικιά μας 
συκιά και να γελάμε και να αγαλλόμαστε και να ζούμε για πάντα μέσα στην παρουσία Του. 
Στην παρουσία Του είναι η πληρότητα της χαράς και στο δεξί Του χέρι είναι παντοτινές 
ευχαριστίες/απολαύσεις. Αινείτε τον Θεό.

Τώρα προσέξτε, ότι όπου πήγαινε ο Ιωσήφ ηχούσαν μια σάλπιγγα για να αναγγείλουν 
την άφιξή του. Οι άνθρωποι φωνάζαν, «Γονατίστε στον Ιωσήφ!» Δεν είχε σημασία τι έκανε 
κάποιος, όταν η σάλπιγγα ηχούσε γονάτιζε. Μπορεί να πουλούσε κάτι στον δρόμο, να 
άπλωνε τα χέρια για να βγάλει τα λεφτά του, αλλά έπρεπε να σταματήσει και να λυγίσει τα 
γόνατα όταν εκείνη η σάλπιγγα σάλπιζε. Αν ήταν κάποιος ερμηνευτής ή ηθοποιός, έπρεπε 
να σταματήσει και να γονατίσει στον Ιωσήφ όταν η παρουσία του αναγγελλόταν με εκείνο 
το κάλεσμα της σάλπιγγας. Και μια απ’ αυτές τις μέρες όλα μέσα στο χρόνο θα μείνουν 
ακίνητα όταν η σάλπιγγα του Θεού θα ηχήσει, και οι νεκροί εν Χριστώ θα αναστηθούν και το 
πρωινό θα χαράξει αιώνιο, λαμπερό και όμορφο. Τα πάντα θα γονατίσουν τότε, διότι είναι 
γραμμένο,

«Δι  το το κα   Θε ς περ ψωσεν α τ ν κα  χ ρισεν ε ς α τ ν νομα τ  π ρ π ν ὰ ῦ ὶ ὁ ὸ ὑ ύ ὐ ὸ ὶ ἐ ά ἰ ὐ ὸ ὄ ὸ ὑ ὲ ᾶ
νομα, δι  ν  κλ ν  ε ς τ  νομα το  ησο  π ν γόνυ πουραν ων κα  πιγε ων κα  ὄ ὰ ὰ ί ῃ ἰ ὸ ὄ ῦ Ἰ ῦ ᾶ ἐ ί ὶ ἐ ί ὶ

καταχθον ων, κα  π σα γλ σσα ν  μολογ σ  τι  ησο ς Χριστ ς ε ναι Κ ριος ε ς δόξανί ὶ ᾶ ῶ ὰ ὁ ή ῃ ὅ ὁ Ἰ ῦ ὸ ἶ ύ ἰ  
Θεο  Πατρός.»ῦ



Φιλιππισίους 2:9-11

Αλλά προσέξτε μια άλλη ένδοξη αποκάλυψη σε αυτόν τον τύπο του Ιωσήφ. Ο Ιωσήφ, 
ενόσω ήταν στην Αίγυπτο, του δόθηκε μια νύφη από τα Έθνη και μέσω αυτής έλαβε μια 
οικογένεια δύο υιών, του Εφραΐμ και του Μανασσή. Ο Ιωσήφ ζήτησε από τον πατέρα του να 
ευλογήσει τα δύο αγόρια. Τα έβαλε μπροστά από τον Ιακώβ ώστε ο Μανασσής, ο 
πρωτότοκος να είναι στα δεξιά του Ιακώβ και ο Εφραΐμ στα αριστερά. Καθώς ο Ιακώβ ήταν 
έτοιμος να τα ευλογήσει σταύρωσε τα χέρια ώστε το δεξί χέρι έπεσε πάνω στο νεότερο. Ο 
Ιωσήφ φώναξε, «Όχι έτσι, πατέρα, αυτός είναι ο πρωτότοκος στα δεξιά σου.» Αλλά ο Ιακώβ 
είπε, «Ο Θεός σταύρωσε τα χέρια μου.» Εδώ σε τύπο βλέπουμε ότι η ευλογία που ανήκε 
στον πρωτότοκο (τον Εβραίο) δόθηκε στον νεότερο (τον Εθνικό) μέσω του σταυρού 
(σταυρωμένα χέρια) του Κυρίου Ιησού Χριστού. Η ευλογία έρχεται μέσω του σταυρού. 
Γαλάτας 3:13-14, «  Χριστ ς ξηγόρασεν μ ς κ τ ς κατ ρας το  νόμου, γενόμενος κατ ραὉ ὸ ἐ ἡ ᾶ ἐ ῆ ά ῦ ά  

π ρ μ ν· διότι ε ναι γεγραμμ νον· πικατ ρατος π ς  κρεμ μενος π  ξ λου. Δι  ν  ὑ ὲ ἡ ῶ ἶ έ Ἐ ά ᾶ ὁ ά ἐ ὶ ύ ὰ ὰ
λθ  ε ς τ  θνη  ε λογ α το  βρα μ δι  ησο  Χριστο , στε ν  λ βωμεν τ ν ἔ ῃ ἰ ὰ ἔ ἡ ὐ ί ῦ Ἀ ὰ ὰ Ἰ ῦ ῦ ὥ ὰ ά ὴ
παγγελ αν το  Πνε ματος δι  τ ς π στεως.» Η ευλογία του Αβραάμ ήρθε μέσω του ἐ ί ῦ ύ ὰ ῆ ί

σταυρού στους Εθνικούς. Οι Εβραίοι απέρριψαν τον σταυρό· έτσι, ο Ιησούς πήρε μια νύφη 
από τα Έθνη.

Τώρα επιστρέφοντας στην ιστορία του Ιωσήφ που συναντά τα αδέρφια του. Θυμάστε ότι 
δεν είχαν έρθει όλα τα αδέρφια. Ο Ιωσήφ το ήξερε αυτό και επέμενε να παρουσιαστούν όλα 
τα αδέρφια ενώπιών του, αλλιώς δεν μπορούσε να τους αποκαλυφθεί. Τελικά έφεραν τον 
ένα που έλειπε, τον μικρό Βενιαμίν. Ήταν ο μικρός Βενιαμίν, ο αμφιθαλής αδερφός του 
Ιωσήφ, που έβαζε φωτιά στην ψυχή του. Και όταν ο δικός μας Ιωσήφ, ο Ιησούς, θα έρθει 
στον λαό που φυλά τις εντολές του Θεού και που έχουν επιστρέψει στην Παλαιστίνη, η 
ψυχή Του θα πάρει φωτιά. Ο μικρός Βενιαμίν είναι τύπος των 144.000 Ισραηλιτών από όλη 
τη γη που έχουν επιστρέψει στην Παλαιστίνη για την λύτρωσή τους. Θα στέκονται εκεί 
έτοιμοι να Τον δεχτούν, Αυτόν που ξέρουν ευθέως ότι είναι Ζωή αιώνια. Θα πουν, «Αυτός 
είναι ο Θεός μας τον Οποίον περιμέναμε.» Τότε θα Τον δούνε Αυτόν που εξεκέντησαν. Και 
θα φωνάξουν αποκαρδιωμένοι, «Από πού ήρθαν αυτές οι πληγές; Πως συνέβη αυτό;» Και 
θα θρηνούν και θα κλαίνε, κάθε οικογένεια καθ’ εαυτή, όλοι καθ’ εαυτούς μέσα στην 
αγωνία της λύπης.

Τώρα που θα είναι η Εκκλησία των Εθνών όταν ο Ιησούς θα εμφανιστεί στα αδέλφια 
Του; Θυμηθείτε ότι η νύφη του Ιωσήφ με τα δύο παιδιά ήταν στο παλάτι, διότι ο Ιωσήφ 
διέταξε, «Ας φύγουν όλοι· βγάλτε τους όλους έξω από μπροστά μου.» Έτσι η νύφη των 
Εθνών ήταν κρυμμένη στο παλάτι του Ιωσήφ. Που θα πάει η Εκκλησία των Εθνών στην 
αρπαγή; Στο παλάτι. Η νύφη θα φύγει από την γη. Θα αρπαχθεί πριν την μεγάλη θλίψη προς 
συνάντηση του Κυρίου της στον αέρα. Για τρία και μισό χρόνια καθώς η ανταποδοτική οργή 
του Θεού θα εκχυθεί, αυτή θα είναι στο μεγάλο Δείπνο του Γάμου του Αρνίου. Τότε θα 
επιστρέψει Αυτός, αφήνοντας την νύφη στον «οίκο του Πατρός Του,» καθώς θα εμφανιστεί 
στα αδέλφια Του. Εκείνη την ακριβή στιγμή, η αντίχριστη διαθήκη/συμφωνία που θα έχουν 
κάνει οι Εβραίοι με την Ρώμη θα διαλυθεί. Η Ρώμη και οι σύμμαχοί της θα στείλουν τα 
στρατεύματά τους για να εξολοθρεύσουν όλους τους Θεοφοβούμενους, και αυτούς που 
υπομένουν τον Λόγο, Εβραίους.

Αλλά καθώς θα έρχονται ενάντια στην πόλη για να την εξολοθρεύσουν, θα εμφανιστεί εκ 
του ουρανού το σημείο του ερχόμενου Υιού του Ανθρώπου με την Παντοδύναμη στρατιά 
Του για να διαφθείρουν τους διαφθείροντας την γην. Όταν ο εχθρός αναχαιτιστεί, ο Ιησούς 



τότε έρχεται και παρουσιάζεται στους 144.000. Έχοντας δει τα μεγαλεία/κραταιά έργα της 
σωτηρίας Του, θα έλθουν σε γνώση της δύναμής Του. Αλλά επίσης βλέποντας τις πληγές Του 
και γνωρίζοντας ότι Τον είχαν απορρίψει μέχρι εκείνη την στιγμή, θα τους κάνει να 
φωνάξουν σε αγωνία τρόμου και φόβου, καθώς κάνανε τα αδέλφια τους από τα παλιά όταν 
σταθήκανε ενώπιων του Ιωσήφ, όντας έκφοβοι/έχοντας φόβο μεγάλο ότι θα τους 
σκότωναν. Αλλά όπως ο Ιωσήφ είπε, «Μη σας φανεί σκληρό. Είναι εντάξει. Ο Θεός ήταν 
μέσα σε/πίσω από όλα αυτά. Το έκανε για την διατήρηση της ζωής.» Έτσι και ο Ιησούς θα 
μιλήσει ειρήνη και αγάπη σε αυτούς.

Γιατί οι Εβραίοι απέρριψαν τον Ιησού; Ο Θεός ήταν μέσα σε/πίσω από όλα αυτά. Ήταν ο 
μόνος τρόπος για να καλέσει την νύφη Του από τα Έθνη. Πέθανε στο σταυρό για την 
διατήρηση της ζωής της Εκκλησίας των Εθνών.

Τώρα αυτοί οι 144.000 δεν είναι μέρος της νύφης. Στην αποκάλυψη 14:4 αποκαλούνται 
παρθένες, ακολουθούντες το Αρνίον όπου αν υπάγη. Το γεγονός ότι δεν εμολύνθησαν με 
γυναίκες δείχνει ότι είναι ευνούχοι (Ματθαίος 19:12). Οι ευνούχοι ήταν φύλακες των 
νυφικών διαμερισμάτων. Ήταν επιμελητές. Προσέξτε ότι δεν κάθονται στον θρόνο αλλά 
είναι ενώπιων του θρόνου. Όχι, δεν είναι μέρος της νύφης, αλλά θα είναι στην δοξασμένη 
χιλιετή βασιλεία.

Τότε βλέπουμε ότι όταν αυτοί οι τελευταίοι του Ισραήλ θα έχουν ενωθεί εν αγάπη με τον 
Κύριο, και ο εχθρός θα έχει εξολοθρευθεί, ο Θεός θα ετοιμάσει το άγιο Του όρος, τον νέο 
Παράδεισο της Εδέμ Του για την νύφη Του και τους επιμελητές της για το χιλιάχρονο μήνα 
του μέλιτος πάνω στη γη. Καθώς ο Αδάμ και η Εύα ήταν στον παράδεισο και δεν τελειώσανε 
τα χίλια χρόνια, τώρα ο Ιησούς ο τελευταίος μας Αδάμ, και η Εύα Του (η Αληθινή Εκκλησία) 
θα πληρώσουν το σχέδιο του Θεού.

Ω, πως επαναλαμβάνεται η Βίβλος. Η σκηνή του Ιωσήφ και των αδελφών του είναι 
έτοιμη να επαναληφθεί, διότι ο Ιησούς έρχεται σύντομα.

Και καθώς αφήνουμε τον τύπο του Ιωσήφ, υπάρχει κάτι ακόμα που θέλω να απιστήσω 
την προσοχή σας για τους έσχατους καιρούς. Θυμάστε ότι καθώς ο Ιωσήφ στεκόταν 
ενώπιων των αδερφών του όταν ο Βενιαμίν δεν ήταν μαζί τους μιλούσε μέσω μεταφραστή 
ενώ ήξερε τα Εβραϊκά καλά. Μιλούσε στα αδέρφια του σε άλλη γλώσσα. Ξέρατε ότι η πρώτη 
Εποχή των Εθνών (η κεφαλή από χρυσό, η Βαβυλωνιακή Εποχή) τελείωσε μένα μήνυμα σε 
γλώσσες γραμμένο σε ένα τοίχο; Αυτή η εποχή φεύγει με τον ίδιο τρόπο. Η αφθονία 
γλωσσών σε αυτές τις μέρες είναι μια ακόμα απόδειξη ότι οι Καιροί των Εθνικών τελείωσαν 
και ο Θεός στρέφεται πάλι/επιστρέφει στο Ισραήλ. 

 Έρχεται σύντομα. Το Άλφα και το Ωμέγα, ο Προφήτης, ο Ιερέας και Βασιλιάς, τα Πάντα 
εν Πάσιν, ο Κύριος ο Θεός των Δυνάμεων, έρχεται σύντομα. Ναι Κύριε Ιησού, ο Ένας και 
Μοναδικός Αληθινός Θεός, έλα γρήγορα!
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